
B علائم کمبود ویتامین

Symptoms of Vitamin B 
Deficiencies

رئیس کمیسیون ویژه آب شوراي شهر اصفهان:

ما «زاینده رود» را زنده 
می خواهیم

حضور ایران در بین 
5 کشور دارنده 
نانوکاتالیست تولید بنزین

کاربران فضاي مجازي در مورد ظاهر جدید میدان جلفا؛

پاتو© ارامنه اصفهان را زخمی 
کردند, مردم عصبانی شدند
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معاون گردشگري اداره کل میراث فرهنگی اصفهان:

اصفهان آماده استقبال از موتورسواران صلح جهانی

اگر نگاهی به شاخص هاي اقتصادي 
GDP بیندازیم، متوجه می شویم که سرانه
کشور حدود 5 هزار دلار و قدرت خرید 
مردم در کشور ما یک سوم ترکیه است. 
اندازه اقتصاد ما یک سوم اقتصاد عربستان 
سعودي و نصف ترکیه است. در دو دهه 
اخیر، به ویژه پس از تحریم هاي سال 
1391، رشد اقتصادي ایران هیچگاه به 
سطح مطلوبی نرسیده و میانگین سالانه 
رشد اقتصادي حدود یک تا 2 درصد بوده 

است. این در حالی است که رشد جمعیت 
نیز تقریبا به همان میزان بوده و در نتیجه، 
رشد اقتصادي ما عملا نزدیک به صفر 
است.  در چنین شرایطی که اقتصاد 
رشدي نداشته و به دلایل مختلفی از جمله 
تحریم ها، چالش هاي ارزي، به روزرسانی 
نشدن تکنولوژي تولید و سایر عوامل، 
نیست،  رقابتی  ما  فضاي کسب وکار 
بسیاري از کالاها در فضایی غیررقابتی 
به مردم عرضه می شوند. بنابراین، ما با 

اقتصادي ضعیف و غیررقابتی دست و 
پنجه نرم می کنیم. در چنین اقتصادي، 
کیفیت، ایمنی و استاندارد بدون شک 
قربانی می شوند؛ زیرا کیفیت و ایمنی 
در بستر یک اقتصاد سالم و پویا تحقق 
پیدا می کند. اگر رشد اقتصادي وجود 
داشته باشد و فضاي عرضه محصولات و 
خدمات رقابتی باشد، شاخص هاي کیفیت 

و استاندارد به تبع آن رشد می یابند.
ادامه در صفحه 2...

سيكل معيوب در چرخه توليد

اینفوگرافیک
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سرمقالــه | سعید تاجیک 

 ªکارآفرین موف
و مالک qرم مشهد
 ªکارآفرین موف
و مالک qرم مشهد

چهره روز

رضا حمیدي؛

Rising call for 
nukes

IDRO’s new head
appointed
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اولین روزنامه اقتصاديِ دو زبانه استان اصفهان

| 1446 |6 ربیع اثانی  2024 اکتبر   10|1403 | پنج شنبه|19 مهر  هفتم| تومان|سال   10 /000 1712|قیمت  |شماره  صفحه   8 |

نوبت اول فراخوان مناقصه عمومى 
شرکت آب  فاضلاب اســتان اصفهان در نظر دارد مناقصات ذیل را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکى دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزارى 
مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایى پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرس:

www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلى، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهى امضاى الکترونیکى را 
جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.          

کلیه مراحل برگزارى مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایى پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکى دولت 
(ستاد) به آدرس:www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلى، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 

گواهى امضاى الکترونیکى را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ 1403/07/18  مى باشد.

3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت هاى الف:
3-1- آدرس: اصفهان، خیابان شیخ کلینى، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، تلفن:8-36680030-031،  اتاق (292) 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
4-2- دفتر ثبت نام:88969737 و 85193768 4-1- مرکز تماس:021-41934 

5- اطلاعات تماس: دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه (www.setadiran.ir) بخش ثبت نام / پروفایل / تامین کننده / مناقصه گر موجود است.

تاریخروزساعتعنوان

1403/07/25چهارشنبه13:00مهلت زمانى دریافت اسناد مناقصه

1403/08/05شنبه13:00مهلت زمانى ارسال پیشنهاد

1403/08/06 یکشنبه 08:00زمان بازگشائى پاکتها

شماره فراخوان سامانه ستاد و شماره مناقصهمبلغ تضمینمبلغ برآوردموضوع مناقصهمدت

17,032,483,959851,600,000اجراي فاز دوم خط انتقال آب روستاي اشن منطقه مهردشت    8 ماه
 2003001434000176

161-3-403

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

شرکت آب  فاضلاب اســتان اصفهان در نظر دارد مناقصات ذیل را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکى دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزارى 
مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایى پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرس:

آگهی مزایده اجاره (نوبت  اول)
شهرداري شاهین شهر در نظر دارد: اجاره ماهیانه 16 عدد کیوسک فلافل فروشی واقع در کمپ گردشگري شاهین شهر را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات 
مندرج در اسناد مزایده، با بهره گیري از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (www.setadiran.ir) و با شماره مزایده 5003094734000033 به صورت الکترونیکی 

واگذار نماید. 
مهلت دریافت اسناد مزایده: 1403/07/26 زمان انتشار در سایت : 1403/07/15    

آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت : 1403/08/06 تاریخ بازدید تا: 1403/08/06       
زمان اعلام به برنده: 1403/08/08 زمان بازگشایی: 1403/08/07    

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
1.    برگزاري مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده (در صورت وجود هزینه 

مربوطه)، پرداخت تضمین شرکت در مزایده (ودیعه)، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.
2.    کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

3.    علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی (توکن) با شماره هاي ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردي سامانه: 021-41934

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه (www.setadiran.ir) بخش "ثبت نام/پروفایل مزایده گر" موجود است. 

شناسه آگهى: 1804688 سعید ابریشمی راد-شهردار شاهین شهر

چاپ اول
شماره پیگیرى 835513

مناقصه عمومی یک مرحله اي
فراخوان آگهی مناقصه پروژه تکمیل مدرسه شهید حقیقی ( صالح آباد) نجف آباد

شهرداري نجف آباد در نظر دارد: آگهی مناقصه پروژه تکمیل مدرسه شهید حقیقی ( صالح آباد ) نجف آباد به شماره سیستمی 2003090286000036 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
برگزار نماید.

*کلیه مراحل برگزاري فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
*متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضاي الکترونیکی (به صورت برخط) براي کلیه صاحبان امضاي مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به 

عمل آورند.
مواعد زمانی:

-   تاریخ انتشار فراخوان : نوبت اول چاپ روز سه شنبه مورخ   10/ 07/ 1403و نوبت دوم چاپ روز پنجشنبه  مورخ  1403/07/19
- مهلت دریافت اسناد فراخوان:  تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1403/07/21
-   مهلت ارسال پیشنهادات: تا ساعت 19 روز پنجشنبه مورخ 03 /08 /1403

-   زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 15 روز شنبه مورخ 05/ 08/ 1403
نوع و مبلغ تضمین شــرکت در فرایند ارجاع کار: شــرکت کنندگان باید مبلغ 000 / 000 / 232 / 4  ریال را به صورت وجـــه نقـــد به حساب ســپرده شــماره 2 / 9107470 / 10 یا شماره شبا 
IR050700001000229107470002   شهرداري نزد بانک رسالت واریز و یا معادل آن ضمانتنامه معتبر بانکی  با اعتبار حداقل 3 ماهه از زمان آگهی مناقصه به عنوان ضمانت شرکت در مناقصه  تهیه و بارگذاري 

نمایند و سپس اصل ضمانتنامه و یا تاییدیه وصول مبلغ سپرده را قبل از بازگشایی پیشنهادات به واحد امورقراردادهاي شهرداري مرکزي نجف آباد ارسال نمایند.
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه : نجف آباد خیابان امام خمینی ( ره ) ، شهرداري مرکزي کدپستی 14661-85146 تلفن 031-42640041-3

مشخصات شهرداري : شناسه ملی : 14000277378        کد اقتصادي : 411443717316        شماره ثبت : 0900544

عباس مرادى -شهردار نجف آباد

نوبت دوم

شناسه آگهى: 1797422

pwa.agahinaslefarda.ir
قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟

تلفن دفتر مرکز تهران: 88016649 - 88356308-  021          
فاکس: 88353297- 021

روابط عمومى: 021-88356281   

قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟
 امور شهرستان ها:031-32274793  

موبایل:09301638346



در شـــهر

Isfahan News

امام جمعه اصفهان گفت: استفاده از ظرفیت 
خیران براي کمک به پزشکی قانونی اصفهان 

ضروري است و در این زمینه مغفول مانده ایم.
به گزارش خبرنگار مهر، آیت االله سیدیوسف 
طباطبایی نژاد پیش از ظهر سه شنبه در دیدار 
با مدیر کل سازمان پزشکی قانونی اصفهان با 

اشاره به چالش هاي مراجعان به پزشکی قانونی 
اصفهان اظهار کرد: باید شرایطی فراهم شود گه 
بهتر از گذشته تکریم ارباب رجوع صورت گیرد.

وي با بیان اینکه اضافه کردن ساختمان به 
برخی دستگاه ها بدون استفاده درست و به جا 
از آنها را سبب هدررفت بیت المال می شود، 

افزود: برخی از دستگاه ها تنها به اضافه کردن 
ساختمان می اندیشند، در حالی که بعضی از 
اماکن دولتی بدون استفاده رها شده و می توان 

از این موارد استفاده کرد.
امام جمعه اصفهان کار پزشکی قانونی با تاکید 
بر اینکه باید در فضایی مناسب و به خصوص 
فضاي سبز مناسب انجام شود و در عین 
حال نیز باید از ظرفیت خیران براي کمک به 
سازمان هایی مانند پزشکی قانونی نیز استفاده 
کرد، گفت: این در حالی است که ما در زمینه 
ساخت و مرمت مسجد و یا آزادي زندانیان به 
دلیل تبلیغ توانسته ایم کمک خیران را جذب 
کنیم، اما در مورد پزشکی قانونی هنوز این 

مسئله جا نیفتاده است.
پزشکی قانونی اصفهان نیازمند 

اعتبار است
همچنین در ابتداي این دیدار منصور فیروزبخت، 
مدیرکل پزشکی قانونی اصفهان به برخی از 
مشکلات این مجموعه اشاره کرد و گفت: به 

دلیل این که مکان کنونی ما، خارج از شهر 
است، هیچ گونه خدمات شهري و رفاهی براي 
کارمندان، پزشکان و حتی مراجعان و ارباب 

رجوع وجود ندارد.
وي افزود: لازم است این خدمات براي ادامه کار 
اضافه شود، البته کار افزودن چند واحد خدماتی 

به مجموعه در دست پیگیري است.
مدیرکل پزشکی قانونی استان اصفهان کمبود 
اعتبار براي تکمیل ساختمان هاي مورد نیاز 
این مجموعه را از مشکلات عمده سازمان 
عنوان کرد و ادامه داد: بخشی از ساختمان 
اداري بیمارستان هنوز آماده نشده و فضا براي 
پزشکان و متخصصان آماده نیست و براي 

تکمیل آن متأسفانه اعتبار کافی نداریم.
وي ضمن ابراز تأسف در خصوص عقب بودن 
استان اصفهان در زمینه کمک خیران به سازمان 
پزشکی قانونی گفت: لازم است در جلسه مجمع 
خیران مشکلات پزشکی قانونی طرح و از 

کمک این عزیزان در این حوزه استفاده شود.

معاون گردشگري اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگري و صنایع دستی اصفهان از آمادگی 
دیار نصف جهان براي استقبال از 20 موتورسوار 

اسپانیایی و سفیران صلح جهانی خبرداد.
به گزارش خبرگزاري مهر، علیرضا حبیبی در 
حاشیه نشست شوراي ترافیک شهري که با 

حضور مسؤولان ترافیکی، امنیتی و دیگر اعضا 
و با موضوع رویداد ورود گروه موتورسواران 
اسپانیایی به اصفهان برگزار شد، اظهار داشت: 
تعداد 20 موتورسوار اسپانیایی در قالب سفیران 
صلح جهانی، مسیري 12000 کیلومتري، از مبدأ 
شهر بارسلون تا کاتماندو در کشور نپال را در یک 

سفر 50 روزه طی خواهند کرد.
معاون گردشگري استان اصفهان ادامه داد: 
این گروه که از کشورهاي متعددي در مسیر 
تعیین شده عبور می کنند از تاریخ 21 مهرماه 
تا یکم آبان ماه میهمان کشور ایران بوده و در 
روز 25 مهرماه وارد اصفهان، نگین گردشگري 

کشور خواهند شد.
وي افزود: با توجه به برنامه ریزي هاي انجام شده، 
برنامه هاي متنوعی به منظور استقبال رسمی 
دولت جمهوري اسلامی ایران از این گروه با 
حضور مسؤولان استانی و کشوري در شهر 

اصفهان پیش بینی شده است.

دبیرستاد امربه معروف و نهی از منکر اصفهان گفت: توجه به اقامه 
فریضه نماز در مسافرت هاي ریلی در کشور قابل تقدیر است.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام و المسلمین محسن 
مظاهري صبح چهارشنبه در جلسه شوراي امر به معروف و نهی 
از منکر اداره کل راه آهن اصفهان اظهار کرد: سفر ریلی یکی از امن 

ترین سفرها در کشور است و مردم هم اعتماد خوبی دارند که باید در 
راستاي ارتقا خدمات دهی به مردم تلاش کرد. وي تصریح کرد: طی 
سه سال گذشته در خصوص افزایش شبکه ریلی در کشور و همچنین 
در اصفهان کارهاي بسیار خوبی صورت گرفته است و این افزایش 
بسیار چشمگیر به دلیل خدمات رسانی به مردم در موضوعات مختلف 

صورت گرفته است. دبیر ستاد امر به معروف اصفهان به برنامه هاي 
فرهنگی اشاره کرد و افزود: مسافرانی که از شبکه ریلی استفاده 
می کنند بیش از 8 ساعت در این مجموعه حضور دارند که در حوزه 
مبانی و معارف دینی و فرهنگی باید شرکت هاي قطار مسافربري 

خدمات خوب و مناسبی را در این راستا داشته باشند.

امام جمعه اصفهان:

معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی اصفهان:

دبیرستاد امربه معروف اصفهان:

استفاده از ظرفیت خیران برای کمک به پزشکی قانونی اصفهان ضروری است

اصفهان آماده استقبال از موتورسواران صلح جهانی

توجه به اقامه فریضه نماز در سفرهای ریلی قابل تقدیر است

سخنگو و مدیرکل ارتباطات و امور 
بین الملل شهرداري اصفهان گفت: 
امسال براي نخستین بار با همکاري 
بنیاد سینمایی فارابی، اکران هاي 
مردمی فیلم هاي جشنواره فیلم هاي 
کودکان و نوجوانان به صورت رایگان 
انجام و با استقبال کم نظیر مردم مواجه 

شده است.
به گزارش اخبار اصفهان از اداره 
ارتباطات رسانه اي شهرداري اصفهان، 
سیدعلی معرك نژاد با اعلام این 
خبر گفت: سی وششمین جشنواره 
و  کودکان  فیلم هاي  بین المللی 
نوجوانان با حضور بیش از 1600 داور 
کودك و نوجوان در حال برگزاري است 
که این آمار نسبت به سال هاي گذشته 
با افزایش چشمگیري روبرو شده است.

معنوي  افتتاح  اینکه  بیان  با  وي 

جشنواره با حضور بیش از 4000 نفر 
از نوجوانان و خانواده هاي آنها برگزار 
شد، افزود: در سال جاري با همکاري 
بنیاد سینمایی فارابی براي نخستین بار 
اکران هاي مردمی فیلم هاي جشنواره 
به صورت رایگان در سه سانس 16:00

تا 18:00، 18:00 تا 20:00 و 20:00 تا 
22:00 در پردیس سینمایی چهارباغ 
برگزار می شود که با استقبال کم نظیر 

مردم روبرو شده است.
و  ارتباطات  مدیرکل  و  سخنگو 
امور بین الملل شهرداري اصفهان 
با بیان اینکه شهروندان می توانند از 
طریقسامانه 137، سوالات و نظرات 
خود را درباره جشنواره مطرح کنند، 
گفت: همچنین شهروندان می توانند 
در تماس با سامانه 137 (داخلی 3) که 
به صورت اختصاصی براي جشنواره 
کودك طراحی شده است، نسبت به 

رزرو فیلم هاي مدنظر خود اقدام کنند.
وي تاکید کرد: این سامانه علاوه بر 

پاسخگویی به سوالات و مشاوره درباره 
برنامه هاي جشنواره، امکان رزرو و 

رزرواسیون حضور در پردیس چهارباغ 
را نیز فراهم می کند.

سخنگو و مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان مطرح کرد:

استقبال کم نظیر شهروندان از اکران های مردمیِ جشنواره فیلم کودک

به گزارش اخبار اصفهان از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداري اصفهان، محمدرضا جان نثاري معاون سیاسی، امنیتی و 
اجتماعی استانداري اصفهان در «ستاد هماهنگی جذب کمک هاي 
مردمی و پشتیبانی از مردم غزه و لبنان» که به صورت ویدیوکنفرانس با 
فرمانداران استان برگزار شد، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدا بالاخص 
شهید سید حسن نصراالله و شهید سردار سرتیپ نیلفروشان، گفت: اهمیت 
جذب و ارسال کمک هاي بشردوستانه به مردم مظلوم غزه و لبنان برهمگان 

روشن است.
وي ادامه داد: مردم ما به اتفاق نسبت به جنایت هاي رژیم صهیونسیتی 
احساس تنفر دارند و اعمال وحشیانه این رژیم جعلی و غاصب را محکوم 
می کنند، در این شرایط بایستی بستري فراهم شود تا مردم تنفر خود را بروز 

دهند و با حمایت هاي خود جبهه مقاومت را تقویت کنند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداري اصفهان در خصوص جمع آوري 
کمک هاي مردمی و بشردوستانه به مردم غزه و لبنان اظهار کرد: سازمان 
هلال احمر و پایگاه هاي مقاومت بسیج محور و متولی جمع آوري کمک هاي 
بشردوستانه مردم استان هستند. جان نثاري ادامه داد: همچنین دستگاه هاي 
مرتبط از جمله اداره کل بهزیستی، کمیته امداد حضرت امام (ره)، ستاد عتبات 
عالیات، امور مساجد، اداره کل آموزش و پرورش، سازمان تبلیغات اسلامی 
و دانشگاه ها نیز مجاز هستند تا کمک هاي مردمی را جذب و دریافت کنند و 

به سازمان هلال احمر و سپاه تحویل دهند.
وي در راستاي جلوگیري از جمع آوري کمک هاي مردمی به صورت پراکنده، 
گفت: تنها سازمان هلال احمر، سپاه و کمیته امداد امام خمینی (ره) مجاز 
به اعلام شماره حساب هستند تا از جمع آوري کمک هاي نقدي به صورت 

پراکنده جلوگیري شود.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداري اصفهان گفت: لیست اقلام 
مورد نیاز از طریق سازمان هلال احمر بصورت رسمی و توسط صداوسیماي 

مرکز اصفهان و سایر رسانه ها به مردم اعلام شود.
جان نثاري ادامه داد: رسانه ملی، محتواي مناسب جهت ترغیب و 
اطلاع رسانی صحیح تهیه و منتشر کند همچنین اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی نیز رسانه هاي مکتوب و برخط استان را جهت اطلاع رسانی به 

مردم فعال نماید.
وي خاطرنشان کرد: فضاسازي شهري نیز توسط شهرداري هاي استان 
به خوبی انجام شود و طی 10 روز (از 19 مهرماه تا 29 مهرماه) پایگاه هاي 
جمع آوري کمک هاي مردمی در سراسر استان فعال و آماده دریافت 

کمک هاي بشردوستانه مردم استان باشند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداري اصفهان در پایان اضافه کرد: 
شرط نخست در این امر مهم ایجاد شور و نشاط در جامعه و فعال کردن 
حضور پررنگ مردم است لذا رسانه هاي استان و صداوسیماي مرکز اصفهان 

به نحو احسن نقش آفرینی کنند.

استانداري  اجتماعی  و  امنیتی  معاون سیاسی، 
اصفهان در خصوص جمع آوري کمک هاي مردمی 
و بشردوستانه به مردم غزه و لبنان گفت: سازمان 
هلال احمر و پایگاه هاي مقاومت بسیج محور و متولی 
اصلی جمع آوري کمک هاي بشردوستانه مردم استان 

هستند.

انزجار مردم از رژیم صهیونیستی 
واضح و آشکار است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری اصفهان:

علی قاسم زاده، شـهردار اصفهان در اختتامیه 
بخـش فیلم هاي کوتـاه، پویانمـایی و بخش 
غـزه سی وششـمین جشـنواره بین الملـلی 
فیلم هـاي کـودکان و نوجوانـان: از اینکـه 
امسـال المپیـاد فیلم سـازي، جشـنواره فیلم 
کوتـاه و بلنـد کـودکان به صـورت کامـل در 

اصفهـان برگزار شـد خرسـندیم؛ چراکه این 
امر بـراي آینده سینمـاي کشـور نویدبخش 

اسـت.
اینکه جشنواره فیلم هاي کودکان و نوجوانان 
سال هاست در اصفهان برگزار می شود براي 

ما مزیت و مایه افتخار است.

مصطفی راجی رئیس اداره مخابرات خور و 
بیابانک به همراه احمدرضا طحانی فرماندار 
این شهرستان و معاونین خود با سرهنگ علوي 
فرمانده نیروي انتظامی شهرستان دیدار کردند. 

 به گزارش اخبار اصفهان از اداره روابط عمومی 
مخابرات منطقه اصفهان، در این دیدار که به 
مناسبت هفته نیروي انتظامی صورت پذیرفت؛ 

سرهنگ علوي ضمن قدردانی و خیر مقدم به 
فرماندار و رئیس اداره مخابرات، خواستار انجام 
مقدمات اتصال فرماندهی جدید به فیبر نوري 
شد.  گفتنی است؛ طحانی و راجی نیز ضمن 
عرض تبریک هفته نیروي انتظامی، از زحمات 
وي و همکارانش در برقراري نظم و امنیت در 

سطح این شهرستان تقدیر کردند.

جشنواره فیلم  
کودک برای 
آینده سینما 
نویدبخش است

دیدار رئیس 
مخابرات خور و 
بیابانک با فرمانده 
نیروی انتظامی 
شهرستان

سرمقاله

...ادامه از صفحه ۱

در کشورهاي توسعه یافته صنایعی مانند لوازم 
خانگی، موبایل و خودرو، وظیفه تدوین استانداردها 
را خود شرکت ها به عهده می گیرند. زیرا در فضاي 
تحقیق و توسعه به تکنولوژي هایی دست می یابند 
که رقباي آنها فاقد آن هستند و براي بیرون راندن 
رقبا از بازار و جذب مشتري، این استانداردها را به 
دولت ها عرضه می کنند. این روند باعث می شود 
که در فضاي رقابت، استانداردها به  مرور زمان 
بهبود یابند و چون توسط خود شرکت ها پیشنهاد 
شده قابلیت اجراي آنها هم وجود دارد. در حالی 
که در کشور ما استانداردها توسط دولت به صنعت 
ابلاغ می شود. براي نمونه، در کشورهایی مانند 
ژاپن، وقتی یک ویژگی جدید در خودرو ایجاد 
می شود، این ویژگی آنقدر مورد آزمون و بررسی 
قرار می گیرد تا به یک محصول قابل عرضه تبدیل 
شود. پس از آن، استانداردهاي مربوطه بر اساس 
همین فناوري جدید تعریف می شوند. یعنی ابتدا آن 
تکنولوژي به  طور کامل درك و تجربه شده و سپس 
به عنوان یک استاندارد مطرح می شود. اما در ایران، 
به دلیل نداشتن دانش و فناوري مورد نیاز، ما اغلب 
استانداردهاي خارجی را که هنوز در کشور تجربه 
نشده اند، وارد می کنیم و به تولیدکنندگان تکلیف 
می کنیم که آنها را رعایت کنند. این اتفاق به این 
دلیل است که بازار ما رقابتی نیست و دولت ناچار به 
مداخله می شود. این سیکل معیوب - که از مداخله 
دولت آغاز می شود و عرضه کننده را از فضاي 
رقابتی خارج می کند - در نهایت منجر به کاهش 
کیفیت و ضعف در اجراي استانداردها شده است. 

سپس دولت  - که باید به مردم پاسخگو باشد 
-  مجبور به دخالت هاي بیشتر می شود. در نهایت، 
دولت خود به منتقد شرایطی تبدیل می شود که خود 
آن را ایجاد کرده است؛ مانند اینکه چرا خودروهایی 
که تولید می کنیم همچنان از فناوري هاي50 سال 

پیش استفاده می کنند.
 براي اصلاح این سیکل معیوب، ایجاد رقابت 
واقعی در بازار ضروري است. اگر بخواهیم 
تولیدکننده اي را که کالاي بی کیفیت عرضه 
می کند تنبیه کنیم، باید فضاي رقابتی را تقویت 
کنیم و درهاي تجارت را باز کنیم تا تولیدکنندگان 
بی کیفیت از دور خارج شوند. مشکل اصلی از بستر 
کلی اقتصاد ناشی می شود که بی کیفیتی را در 
جامعه ایجاد کرده، اما این واقعیت را نباید نادیده 
گرفت که مطالبه مردم براي کیفیت همچنان 

پابرجاست. 
در این شرایط، دولت دچار نوعی دوگانگی می شود. 
از یک طرف، شرایط اقتصادي براي تقویت رقابت 
وجود ندارد؛ از طرف دیگر، تولیدکنندگان به دلایل 
مختلف تحت فشار هستند و در همین حال، 
مطالبه مردم نیز در مقابل دولت قرار دارد؛ زیرا 
مردم خواهان محصولات باکیفیت و ایمن هستند. 
با این حال، به دلیل نبود رقابت در ایران، گاهی 
اوقات مردم مجبور می شوند محصولات بی کیفیت 
را با قیمت هاي جهانی خریداري کنند. براي حل 
این مشکل، باید شرایطی فراهم شود که رقابت 
در بازار افزایش یابد و تولیدکنندگان به ارتقاي 
کیفیت محصولات خود تشویق شوند. این 
امر می تواند از طریق تسهیل تجارت، کاهش 
مداخلات دولت و ایجاد فضاي رقابتی واقعی 
محقق شود. از طرفی، استانداردسازي نقش مهمی 
در توسعه اقتصادي و تجاري کشور دارد. یکی از 
تأثیرات اصلی آن، کمک به توسعه صادرات است. 
وقتی کالایی براي صادرات به کشور دیگري 
ارسال می شود، ممکن است به دلیل عدم تطابق 
با استانداردهاي آن کشور، کالاي صادر شده 
در آزمایشگاه هاي استاندارد آن کشور معدوم 
شود. به عنوان مثال، اخیرا دولت طالبان بخشی 
از محموله هاي نفتی ایران را به دلیل عدم رعایت 
استانداردهاي مورد نظر برگرداند. این مشکلات 
به دلیل نبود استانداردهاي یکنواخت و هم تراز در 
سطح بین المللی بروز می کنند. اگر استانداردها با 
کشورهاي مقصد یکنواخت و هم تراز باشند، این 
امر به افزایش سطح تجارت کمک خواهد کرد. به 
این معنا که تاجران ایرانی می توانند کالاي خود را 
با همان استانداردها و گزارش هاي مورد نیاز کشور 
مقصد در داخل کشور تست کنند و از تطابق آن 

اطمینان حاصل کنند.
براي نمونه، استانداردهاي خودرویی ما ممکن 
است با استانداردهاي اتحادیه اروپا مشابه باشد، 
اما با استانداردهاي کشورهاي دیگر متفاوت 
باشد، که این امر می تواند مشکلاتی ایجاد کند. 
بنابراین، یکی از وظایف دولت و بخش خصوصی 
این است که با پیمان هاي منطقه اي استانداردها را 
تطبیق داده و به این ترتیب تراز تجاري را افزایش 
بدهند. حتی در صادرات، رعایت استانداردها 
اهمیت زیادي دارد؛ زیرا کیفیت کالاها تصویري 
از کشور صادرکننده را به نمایش می گذارد. اگر 
کالاهاي بی کیفیت صادر کنیم، ایران از دید 
تاجران خارجی به نماد بی کیفیتی بدل خواهد شد. 
بنابراین، موضوع استاندارد ضروري است تا در 
گفت وگوهاي بین المللی و پیمان هاي منطقه اي 
ایران با سایر کشورها به  طور جدي پیگیري شود. 
اگر به شانگهاي و بریکس پیوستیم، باید در حد 
توافق و در عرصه تجارت بین الملل رفتار کنیم؛ 
چرا که حرف مشترك یک تاجر براي یک کالا، 
استاندارد است. رعایت استانداردهاي بین المللی در 
صادرات به راحتی و با قدرت می تواند تراز تجاري 

ایران را  تغییر  بدهد.

گزارش

 مدیر کل پست استان اصفهان گفت: شرکت پست 
استان  با 752 دفتر ، 510 نیروي رسمی و هزارو 
247 نیروي پیمانکار، در بخش هاي قبول و مبادله و 
رهسپاري و توزیع، به عنوان بزرگترین شبکه ارتباطی 

استان فعالیت دارد.
 حمید باقري در نشست خبري با اصحاب رسانه که به 
مناسبت روز جهانی پست برگزار شد، گفت: در استان 
اصفهان تعداد فروشگاه هاي خرید اینترنتی تا پایان 

شهریور ماه سال جاري دو هزار و 118 فروشگاه بوده 
که نسبت به مدت مشابه سال قبل 40 درصد رشد 

کرده است. 
به گفته وي  در شش ماهه امسال حدود نه میلیون و 32

هزار و 469 فقره مرسوله وارد استان  و هشت میلیون و 
136 هزار و 860 فقره مرسوله از استان خارج شده که 

سه درصد رشد داشته است. 
مدیر کل پسـت اسـتان اصفهـان ادامـه داد: در حال 
حاضـر روزانـه 49 هـزار مرسـوله بـراي توزیـع وارد 
اسـتان اصفهـان و 44 هـزار مرسـوله هـم از اسـتان 

خـارج می شـود. 
باقري گفت: در نیمه نخست سال جاري 17 میلیون و 
169 هزار و 329 فقره مرسوله پستی در استان جابه جا 
شده که در مقایسه با مدت مشابه سال قبل سه درصد 

رشد داشته است. 
این مقام مسئول درارتباط با مرسولات پستی خارج 
از کشور توضیح داد: در شش ماهه سال جاري هزار 
و 828 مرسوله از اصفهان به خارج از کشور ارسال 
و 3هزار و 408 مرسوله نیز از خارج کشور به اصفهان 

وارد شده است. 
مدیر کل پست استان اصفهان افزود: در حال حاضر در 
استان اصفهان 53 واحد پُستی دولتی شامل 23 اداره، 
هفت ناحیه پُستی و 23 واحد شهري دولتی وجود دارد. 
باقري با اشاره به  پروژه GNAF  در سطح استان 
اصفهان بیان داشت: خوشبختانه  این پروژه پیشرفت 
خوبی در سطح کشور داشته و استان اصفهان در اجراي 

این پروژه رتبه نخست کشور را دارد.
وي همچنین با بیان اینکه 90 درصد ساختمان هاي 
استان اصفهان داراي ژئوکد هستند، گفت: از مجموع 
یک میلیون و 881 هزار و 865 ساختمان موجود در 
استان، یک میلیون و700 هزار و 774 واحد از کدبندي 

کردن جغرافیایی برخوردار شده اند. 
باقـري در خصـوص نصـب پلاك هـاي کـد پسـتی 
هوشـمند در اصفهـان نیز توضیـح داد:  در یک سـال 
گذشـته452 هزار و 800 پلاك کُد پسـتی هوشـمند  
در اسـتان نصـب و 29 هـزار و 129 فقـره پلاك کـد 
پسـتی هوشـمند نیز در 69 روستاي اسـتان اصفهان 

نصب شـده اسـت. 
وي با بیان اینکه هنوز 30 درصد مکان هاي شهري و 
50 درصد مکان هاي روستایی استان پلاك کد پستی 
هوشمند نصب نشده  است، افزود:تنها 70 درصد از 
مکان هاي شهري و 50 درصد از مکان هاي روستایی 

استان داراي پلاك کد پستی هستند. 
مدیر کل پست استان با اعلام اینکه  اصفهان یکی از 
استان هاي شاخص در حوزه ارتباطات و شبکه پستی 
کشور است، افزود: 343 دفتر پیشخوان دولت، 54
نمایندگی شهري، 281 نمایندگی روستایی و 23 دفتر 

آي سی تی روستایی در استان فعال هستند. 

شرکت پست 
استان اصفهان 
بزرگترین شبکه 
ارتباطی استان 
است

مدیر کل پست استان 
اصفهان اعلام کرد:
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اخبار اصفهان

اخبار اصفهان

اخبار اصفهان

اخبار اصفهان

گزارش

آزاده سلیمان نژاد



موبایل

اپلیکیشن نرم افزار

اپلیکیشن

گیم

پس از ۱۰ سال، دنباله 
یکی از بازی های 
تحسین شده ژانر 

وحشت وارد چرخه 
تولید شد

،Alien: Isolation دنباله ي بازي ترسناك
پس از 10 سال در دست توسعه است.

در دهمین سالگرد انتشار بازي ترسناك و 
سبک بقا Alien: Isolation، بنابر اعلامیه 
خلاق  کارگردان  ایکس،  در  هوپ  آلیستر 
 ،Creative Assembly استودیو  بازي 
اعلام کرد که دنباله اي این بازي محبوب 

در دست توسعه است.
2014 سال  در   Alien: Isolation بازي 
و  ترسناك  فضاي  به دلیل  و  شد  منتشر 
توجه  توانست  خود،  منحصر به فرد  گیم پلی 
بسیاري از گیمرها و منتقدها را به خود جلب 
کند. این بازي با تمرکز روي بقا و ترسناك، 
بازیکنان را در نقش آماندا ریپلی، دختر الن 
ایستگاه  در  باید  که  می دهد  قرار  ریپلی، 
موجود فضایی  زنومورف،  از دست  فضایی 

ترسناك بازي، فرار کند.
موجود  در  به کاررفته  مصنوعی  هوش 
فضایی این بازي به قدري پیشرفته بود که 
می توانست از اشتباه هاي بازیکن یاد بگیرد و 
روش هاي جدیدي براي تعقیب او پیدا کند. 
این ویژگی باعث می شد هر بار که بازیکن با 
موجود فضایی روبه رو می شد، احساس خطر 
واقعی را تجربه کند. هنوز پلتفرم هاي عرضه 
این بازي و نام رسمی آن اعلام نشده است. 
با این حال، باتوجه به اینکه نسخه قبلی روي 
کنسول هاي ایکس  باکس و پلی  استیشن 
و کامپیوتر عرضه شده بود، می توان انتظار 
Alien: Isolation داشت که دنباله ي بازي

قرار  دردسترس  پلتفرم ها  همین  روي  نیز 
به دلیل   Alien: Isolation بازي  بگیرد. 
طراحی دقیق و جزئیات فراوان محیطی و 
خود،  جذاب  داستان  و  بی نظیر  صداگذاري 
تاریخ  برتر  ترسناك  بازي هاي  از  یکی  به 
تبدیل شده است. انتظار می رود که دنباله ي 
این بازي نیز بتواند با حفظ این ویژگی ها و 
افزودن نوآوري هاي جدید، تجربه اي بی نظیر 

را براي بازیکنان فراهم کند.
Crea- در نهایت، باید منتظر ماند و دید که
چگونه می تواند با استفاده  tive Assembly
از تکنولوژي هاي جدید و ایده هاي خلاقانه، 
محبوب  بازي  این  براي  شایسته  دنباله اي 

خلق کند.

با نسخه موبایل جدید و قابلیت جستجوی بهتر؛

گوگل میت پیشرفته تر می شود؛

کاربران اندرویدي می توانند نسخه جدید وان درایو را نصب کنند، اما 
این نسخه با یک ماه تأخیر به دست کاربران iOS می رسد.

 (OneDrive) فضاي ذخیره سازي ابري مایکروسافت، یعنی وان درایو
به زودي با آپدیت هاي مختلفی به روز می شود؛ ازجمله بهبود جستجو 
کاربران  تمامی  همچنین   .File Explorer در  رنگی  پوشه هاي  و 
تجاري به ویژگی هاي OneDrive Copilot دسترسی خواهند داشت 
و نسخه جدید موبایل وان درایو نیز به مرور در دسترس تمامی کاربران 
قرار می گیرد. «جیسون مور»، معاون بخش محصولات وان درایو با 
اشاره به کنترل ها و فیلترهاي جدید، از بهبود دقت جستجوي فایل ها 
در وان درایو خبر داده تا کاربران سریع تر محتوا و اسناد مدنظر را بیابند. 
وي همچنین از انتشار نسخه جدید نرم افزار وان درایو براي اندروید و 
iOS گفت؛ این برنامه رابط کاربري بهتري خواهد داشت و دسترسی 

به آلبوم ها و موارد دلخواه را راحت تر می کند.

OneDrive ویژگی هاي جدید
همانطور که گفته  شد، دقت جستجو در وان درایو افزایش یافته 
و این تغییر تا پایان 2024 در دسترس تمامی کاربران قرار می گیرد. 
آتی،  میلادي  سال  اواسط  تا  دارند  نظر  در  ردموندي ها  علاوه براین، 

تجربه کاربري را در بخش  کتابخانه اسناد بهبود ببخشند و ذخیره و 
فیلترکردن داده هاي حجیم را نسبت به قبل راحت تر کنند. همچنین 
کاربران در «Windows File Explorer» قادر به مشاهده پوشه هاي 
رنگی OneDrive خواهند بود. یافتن تصاویر و اسناد در آلبوم هاي وان 
درایو بهتر از قبل خواهد بود؛ مثلاً ویژگی هاي مبتنی بر هوش مصنوعی 
به کاربران اجازه می دهد با ارائه مشخصات یا جمله، عکس مدنظر 
را پیدا کنند. این برنامه همچنین تصاویر خاطره انگیز یا تولدها را در 
صفحه اصلی نمایش می دهد و کاربران به عکس ها، فیلم ها و اسناد 
در سایر سرویس هاي ابري مانند Google Drive و Dropbox نیز 
دسترسی دارند. کاربران اندرویدي می توانند نسخه جدید OneDrive را 
دانلود کنند، اما کاربران iOS باید تا ماه میلادي آتی صبر کنند. ویژگی 
جستجوي عکس ابتدا براي مشترکین مایکروسافت 365 ارائه می شود 
و تا تابستان 2025 در دسترس همه کاربران قرار خواهد گرفت. لازم به 
ذکر است که ردموندي ها همچنان روي تغییرات بیشتر در وان درایو کار 
می کنند. بهبود تجربه کاربري در ویندوز، macOS و نسخه وب، ادغام 
وان درایو با Microsoft Designer و توسعه ویژگی هاي جدید مبتنی 
بر هوش مصنوعی، ازجمله مواردي است که به زودي خبرهاي بیشتري 

درباره آن ها منتشر خواهد شد.

پلتفرم هاي کنفرانس ویدیویی آنلاین مدت هاست براي جلسات و 
مکالمات از راه دور استفاده می شوند اما فقط پس از شیوع جهانی 
COVID-19 در سال 2020 بود که واقعاً رونق گرفتند. پیشتر اعتقاد 
بر این بود که چنین پلتفرم هایی مانند زوم، گوگل میت، مایکروسافت 
تیمز و موارد دیگر به تدریج پس از همه گیري از بین می روند اما اتفاق 
دیگري افتاده است. پلتفرم هاي ویدئوکنفرانس هنوز محبوب اند و 
مدام ویژگی هاي جدیدي به دست می آورند. یکی از این پلتفرم ها 

گوگل میت است که قرار است میزبان چند ویژگی جدید باشد.
ویژگی مهم خواهد  بود گوگل میت 2  اخیر گزارش شده  ماه  در 
داشت؛ اولین ویژگی به کاربران امکان ارسال پیام هاي ویدیویی را 
می دهد، درحالی که دیگري صفحه تماس پلتفرم را با طراحی مجدد 
بروز می کند؛ این پایان کار نیست و بنابر بیانیه گوگل، این پلتفرم 
ارتباطی قرار است 3 ویژگی دیگر هم داشته باشد. کاربران گوگل 
میت می توانند از این پلتفرم نه فقط براي شرکت در جلسات بلکه 

براي ضبط آن ها نیز استفاده کنند.
ویژگی هاي   Google Meet فرایند،  این  آسان ترکردن  براي 
ارائه می کند که به طور خودکار عمل ضبط، رونویسی، و  جدیدي 

یادداشت برداري را انجام می دهند.

معرفی قابلیت هاي جدید گوگل میت
رونویسی خودکار: هنگامی که فعال باشد، محتواي جلسات 
خودکار رونویسی می شود و متنی مکتوب از همه چیزهایی که 

در جلسه گفته شده، ایجاد می شود.
خودکار  جلسات  ویدیوي  بودن،  فعال   درصورت  خودکار:  ضبط 

ضبط می شود.
جلسه  کلیدي  نکات  قابلیت  این  با  خودکار:  یادداشت هاي 
هنگام  را  آن ها  می توان  که  می شود  خودکار خلاصه  به صورت 

مرور کلی جلسه خواند.
رونویسی خودکار و ضبط  از  استفاده  تأکید می کند  البته گوگل 
خودکار بدون رضایت همه شرکت کنندگان جلسه ممکن است 

غیرقانونی و قابل پیگیري باشد.
به گفته این شرکت، انتظار می رود تمام این ویژگی ها طی 3 روز 
آینده در دسترس همه کاربران قرار بگیرند. علاوه براین، کاربران 
اشتراك  به  خودکار  یادداشت برداري  ویژگی  از  استفاده  براي 
Gemini Business ،Enterprise، Education ،Education

نیاز   AI Meetings & Messages افزونه  یا   Premium
دارند.

سرویس وان درایو 
مایکروسافت به روز 
می شود

گوگل میت به قابلیت 
ضبط، رونویسی و 
یادداشت برداری 
خودکار مجهز شد
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فناورى هاى روز

Isfahan News

طراحی بخش جلویی 
سری گلکسی S25 افشا شد

۱۳ ایالت آمریکا از تیک تاک 
شکایت کردند  احتمال جدایی کروم یا اندروید

 دستور فیلترینگ شبکه اجتماعی 
ایلان ماسک لغو شد

در تصویری جدید؛ به اتهام آسیب رساندن به کودکان؛ تجزیه گوگل یکی از گزینه های 
وزارت دادگستری آمریکا است؛

بازگشت ایکس به برزیل؛

استفاده  تیز  از گوشه هاي  اولترا  احتمالاً سامسونگ دیگر در طراحی مدل 
نمی کند.

بهترین  جزو  است  ممکن  سامسونگ   S24 گلکسی  گوشی هاي  سري 
گوشی هاي سال 2024 باشند اما به  نظر می رسد مدل اولترا از نظر طراحی 
ظاهري به این خانواده تعلق ندارد. گویا این مسئله در سال آینده با معرفی 
سري گلکسی S25 تغییر می کند و هر سه گوشی زبان طراحی نسبتاً مشابهی 

خواهند داشت.
را شبیه محافظ  آنچه  از  نام Ice Universe تصویري  به   منبع مشهوري 
نمایشگر یا ماکت گلکسی S25 به  نظر می رسد، منتشر کرده است. در این 
عکس جلوي گوشی ها طراحی نسبتاً یکسانی دارند؛ چراکه زاویه هاي تیز مدل 

اولترا از بین رفته است.

طراحی جدید گلکسی S25 اولترا سامسونگ
که  را  شایعاتی  و  می دهد  نشان  جلو  از  فقط  را  گوشی ها  تصویر  این 
قبلاً شنیده ایم، تأیید می کند. گلکسی S25 اولترا براي داشتن زبان طراحی 
نزدیک تر به مدل استاندارد و پلاس S25 گوشه هاي تیز نسل هاي قبل خود 
را کنار گذاشته است؛ بنابراین از نظر ظاهري، دیگر مدلی متفاوت در این 
خانواده نیست. در این عکس، گلکسی اس 25 و اس 25 پلاس تا حد زیادي 
شبیه مدل هاي قبلی خود هستند، اما شایعه شده کمی کوتاه تر و باریک تر از 
نسل قبل خواهند بود. همچنین به نظر می رسد گلکسی S25 اولترا مانند دو 

مدل دیگر لبه هاي مسطح دارد که می تواند ارگونومی دستگاه را بهبود بدهد.
چیزي که در این عکس بیش از همه به چشم می خورد، حاشیه هاي نازك تر از 
نسل قبل است که ظاهر گوشی ها را شیک کرده  است. هماهنگی در طراحی 

نیز به طرز عجیبی دلپذیر است.
One UI 7 گوشی هاي جدید سامسونگ اولین گوشی هایی خواهند بود که با
مبتنی بر اندروید 15 عرضه می شوند. همچنین شایعاتی منتشر شده که برخی 
مدل ها از تراشه دایمنسیتی مدیاتک بهره می برند؛ زیرا سامسونگ در پروسه 

تولید و توسعه تراشه اگزینوس 2500 ظاهراً دچار مشکلاتی شده است.

در این شکایت ها گفته شده که تیک تاك براي افزایش سود خود، اعتیاد به 
شبکه هاي اجتماعی را ترویج می کند.

دادستان هاي 13 ایالت و منطقه کلمبیا (DC) در آمریکا، از تیک تاك به دلیل 
آسیب رساندن به سلامت روان کودکان و گمراه کردن مردم درمورد امنیت 

پلتفرم خود شکایت کرده اند.
ایالت ها به رهبري «لتیتیا  این  براساس گزارش جدید ورج، دادستان هاي 
جیمز» از نیویورك و «راب بونتا» از کالیفرنیا، براي نقض قوانین ایالتی را 

شکایت  هایی از تیک تاك تنظیم کرده اند. بونتیا می گوید:
«تحقیقات ما نشان می دهد تیک تاك براي افزایش سود خود، اعتیاد به 
شبکه هاي اجتماعی را ترویج می کند. TikTok عمداً کودکان را هدف قرار 
می دهد؛ زیرا می داند آن ها هنوز ظرفیت یا نیروي دفاعی لازم براي ایجاد 
مرزهاي سالم در برابر محتواي اعتیادآور را ندارند.» دادستان ها تیک تاك را 
به استفاده از ویژگی هاي اعتیادآوري، مانند پخش خودکار ویدیوها، تبلیغ 
محتواهاي زنده اي که موقت در دسترس هستند و امکان استفاده از فیلترهاي 
زیبایی روي ویدیوها متهم کرده اند؛ زیرا این ویژگی ها باعث می شوند کودکان 
مدت طولانی تري در این شبکه اجتماعی حضور داشته باشند. آن ها همچنین 
به چالش هاي خطرناکی اشاره کرده اند که در تیک تاك محبوب شده و در 
برخی موارد باعث مرگ نوجوانان می شوند. با اشاره به این دلایل، گفته  شده 
تیک تاك با استفاده از داده هاي کودکان زیر 13 سال، قانون فدرال حفاظت 
از حریم خصوصی آنلاین کودکان (COPPA) را نقض کرده است. وزارت 
دادگستري آمریکا نیز اخیراً TikTok را به نقض قانون COPPA متهم کرده 
بود. شکایت مربوط به نیویورك نیز این شبکه اجتماعی را به نقض قانون 

حمایت از مصرف کنندگان ایالتی متهم کرده است.

پاسخ تیک تاك به اتهامات دادستان ها
آن ها  بیانیه اي می گوید  در  تاك،  تیک  «الکس هاورك»، سخنگوي 
است،  گمراه کننده  و  نادرست  آن ها  از  بسیاري  که  ادعاها  این  با  به شدت 

مخالف اند.

کسب وکار گوگل ممکن است به بخش هاي کوچک تر تجزیه شود.
بعد از گناهکار شناخته  شدن گوگل در پرونده انحصارگرایی این شرکت، 
وکلاي وزارت دادگستري آمریکا گزینه هاي مختلفی براي مجازات این 
غول فناوري پیشنهاد کرده اند. یکی از گزینه هاي ارائه شده این است که 
گوگل باید تجزیه شود و بخش هایی از کسب وکار خود را به فروش برساند.

سه شنبه  اواخر  متحده  ایالات  دادگستري  وزارت   ،CNBC گزارش  به 
توصیه هاي خود براي آینده فعالیت گوگل را ارائه کرد که هدف آن ها 
کاهش انحصارگرایی گوگل در حوزه هاي مختلف کسب وکارش است. به 
گفته وزارت دادگستري، این نهاد اقدامات و ساختارهایی را بررسی می کند 
که مانع استفاده گوگل از سرویس هایی همچون کروم، پلی استور و اندروید 
براي مزیت بخشیدن به سرویس جست وجوي گوگل و محصولات مرتبط 

با آن می شود.

گوگل ممکن است مجبور شود بخش هایی از کسب وکار 
خود را بفروشد

یکی از راه حل هاي پیشنهادي وزارت دادگستري، بازنگري در قراردادهاي 
تقسیم درآمد جست وجو و محصولات مرتبط با آن است؛ براي مثال، گوگل 
سالانه میلیاردها دلار به شرکت هایی مانند اپل و سامسونگ می پردازد 
تا جایگاه خود به عنوان موتور جست وجوي پیش فرض را در دستگاه هاي 
آن ها محکم کند. وزارت دادگستري ایالات متحده اکنون پیشنهاد عرضه 
امکان می دهد  کاربران  به  که  است  کرده  را مطرح  انتخاب»  «صفحه 
نرم افزارهاي پیش فرض را به دلخواه خود انتخاب کنند. این دقیقاً مشابه 
است.  داده  انجام   DMA قوانین  با  اروپا  اتحادیه  است که  کاري  همان 
ملزم کردن گوگل به پشتیبانی از کمپین هاي آموزشی براي افزایش آگاهی 
کاربران درباره انتخاب بهترین مرورگر هم پیشنهاد دیگري است که وزارت 
دادگستري آمریکا ارائه کرده است. در واکنش به این پیشنهادها، گوگل در 
پست وبلاگی اعلام کرد چارچوب پیشنهادي بسیار فراتر از محدوده قانونی 

تصمیم دادگاه درباره قراردادهاي توزیع جست وجو است. 

به گفته قاضی دادگاه عالی برزیل، ایکس تمام شرایط لازم براي بازگشت 
فعالیت خود در این کشور را برآورده کرده است.

آژانس  به  سه شنبه  برزیل،  عالی  دادگاه  قاضی  دومورائس»،  «الکساندر 
مخابراتی آناتل (Anatel) این کشور دستور داد ظرف 24 ساعت آینده شبکه 
اجتماعی ایکس را دوباره در دسترس قرار دهد؛ زیرا این شرکت «تمام شرایط 

لازم براي بازگشت فعالیت خود را برآورده کرده است».
ورج در گزارش خود توضیح داد Anatel اکنون این موضوع را به 20 هزار 
ارائه دهنده خدمات اینترنتی برزیل اعلام می کند تا محدودیت هاي تعریف شده 

طی ماه گذشته براي X را حذف کنند.
در پاسخ به این گزارش، یکی از حساب هاي متعلق به ایکس در این شبکه 

اجتماعی نوشت:
«ایکس به بازگشت به برزیل افتخار می کند. در کل این فرایند، دسترسی ده ها 
میلیون برزیلی به پلتفرم غیرقابل جایگزین ما بسیار مهم بود. ما هر جایی که 
فعالیت می کنیم، به دفاع از آزادي بیان در چارچوب قانون ادامه خواهیم داد.»

حواشی ایکس در برزیل
در ماه گذشته، دومورائس، قاضی ارشد برزیل، با تهدید ایکس به این 
کشور  این  در  قانونی  نماینده  بود  داده  مهلت  ساعت  اجتماعی 24  شبکه 
منصوب کند. دستور قاضی چند روز پس از آن صادر شده که ایکس تهدید 
در برزیل به حمله  X کرده بود دفترش در برزیل را تعطیل می کند. چالش
هزاران نفر از حامیان رئیس جمهور سابق آن، «ژائیر بولسونارو»، در اوایل سال 
2023 به ساختمان هاي دولتی مربوط می شود. پس از این اتفاق، دومورائس 
از ایکس خواسته بود حساب برخی کاربران را تعلیق کند، دستوري که ایلان 
ماسک با آن مخالفت کرده بود و همین اتفاق باعث شد قاضی دومورائس 
تحقیقاتی را از سربگیرد. درنهایت، دستور فیلترینگ X در برزیل 10 شهریورماه 
صادر شد. استارلینک، سرویس اینترنت ماهواره اي متعلق به ایلان ماسک که 
در برزیل نیز فعالیت دارد، ابتدا با این دستور مخالفت کرد اما نهایتاً مجبور شد 

فیلترکردن ایکس را بپذیرد.
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اپل رسماً آخرین 
آیپاد نانو و آیپاد 
شافل را منسوخ 
اعلام کرد

براساس اعلام رسمی اپل، دستگاه هاي آیپاد نانو و آیپاد 
شرکت  این  منسوخ  دستگاه هاي  جزو  ازاین پس  شافل 
محسوب می شوند و شامل هیچ  خدمات تعمیراتی نمی شود.
دستگاه هاي  معرفی  براي  ساده اي  و  دقیق  سیستم  اپل 
پیشین خود ساخته است و این دستگاه ها را در دسته بندي 
دستگاه هاي قدیمی یا منسوخ قرار می دهد. دستگاه هایی 
سرویس هاي  از  می توانند  می شوند،  شناخته  قدیمی  که 
تعمیراتی اپل استفاده کنند درحالی که دستگاه هاي منسوخ 
دریافت  شرکت  این  از  تعمیراتی  سرویس  هیچ  عملاً 

نمی کنند.

آیپاد نانو و شافل مدل 2017 هم اکنون جزو 
دستگاه هاي منسوخ اپل هستند

به گزارش اپل اینسایدر، دستگاه هاي آیپاد نانو و آیپاد شافل 
مدل 2017 به تازگی در فهرست دستگاه هاي منسوخ اپل 
قرار گرفته اند. آیفون 6 نیز دیگر دستگاهی است که در این 
لیست قرار گرفته و دیگر هیچ  خدمات تعمیراتی از اپل 

استورها دریافت نمی کند.

از عرضه،  اپل، 5 سال پس  زمان بندي  براساس جدول 
قرار  این شرکت  لیست دستگاه هاي قدیمی  دستگاه در 
می گیرد و دستگاه هایی که 7 سال از عرضه آن ها می گذرد، 
نیز رسماً منسوخ محسوب می شوند. باتوجه به اینکه آیپاد 
نانو و آیپاد شافل در سال 2017 عرضه شده اند، هم اکنون 

رسماً جزو دستگاه هاي منسوخ محسوب می شود.
مک بوك 12 اینچ مدل 2017 و آیپد نسل 6 نیز آخرین 
دستگاه هایی هستند که در لیست دستگاه هاي قدیمی اپل 
قرار گرفته اند؛ بنابراین کاربرانی که هنوز از این دستگاه ها 

استفاده می کنند، بهتر است به دنبال جایگزین باشند؛ براي 
مثال، مک بوك ها و آیپدهاي M4 می توانند در لیست خرید 

شما قرار بگیرند.
اپل سال 2022 به کلی تولید دستگاه هاي آیپاد را متوقف 
کرد و آیپاد تاچ آخرین نسل این سري دستگاه ها بود که 
به فروش رسید. البته اپل بعد از اتمام تولید نیز همچنان 
ادامه  موجودي  اتمام  زمان  تا  دستگاه ها  این  فروش  به 
به لیست  تاچ  آیپاد  از  نیز آخرین نسل  داد. سال 2029 

دستگاه هاي منسوخ اپل اضافه می شود.

مانیتور سامسونگ
G9 LS49CG954EAXXA

سایز صفحه نمایش: ۴۹ اینچ
رزولوشن صفحه نمایش:

DQHD - پیکسل 

مانیتور ام اس آی
 MEG381CQR PLUS

سایز صفحه نمایش: 
رزولوشن صفحه نمایش:

۳۸۴۰x۱۶۰۰

۷۸,۸۸۰,۰۰۰تومان

ت روز
قیم

ت روز
قیم

ت روز
قیم

ت روز
قیم

ت روز
قیم

ت روز
قیم

ت روز
قیم

ت روز
قیم

MOBIUZ EX3210U

 اینچسایز صفحه نمایش: 

G9 LS49CG954EAXXAOPTIX

 اینچ
رزولوشن صفحه نمایش:

سایز صفحه نمایش: 

۳۸۴۰x۲۱۶۰



Important
License Owner& Managing
director: Reza Mahzunieh
Editor-in-Chief: Marzie Rabiei
Assistant Editor-in-Chief of
Isfahan Office: Hoora Building,
Shahid Mofateh Street, Ahmad 
Abad Square, Isfahan, Iran
Tel: 031- 32274500
Public Relations: 031-32274515

Organization of advertisement:
031-32274517, 32274518, 
32274512, 32274505.
Fax:031-32274507,32274511
Lithography and printing:Samim
Isfahan subscribers Office:
031-32274508
website: esfahan-news.com
SMS:30007232

w w w. e s f a h a n - n e w s . c o m

Thursday, October 10, 2024 - No: 1712 

Iran exported non-oil goods 
worth $2.4 billion to Turkey 
in the first half of the current 
Iranian calendar year (March 
20-Septemebr 22). As reported, 
Turkey was the fourth export 
destination of Iran among its 
other neighbors during the six-
month period.
As reported, Turkey was the 
fourth export destination of Iran 
among its other neighbors dur-
ing the six-month period.
Iran also imported commodities 
worth $5.1 billion from Turkey, 
which made the country the 
third source of import for Iran in 
the first half of the year.
As previously announced by the 

head of the Islamic Republic of 
Iran Customs Administration 
(IRICA), the value of Iran’s non-
oil export to its 15 neighboring 
countries increased by 12 per-
cent during the first six months 
of the current Iranian calendar 
year, compared to the same pe-
riod in the past year.
Mohammad Rezvanifar said 
the country exported 39 million 
tons of non-oil products valued 
at $15.6 billion during the first 
six months of this year, regis-
tering four percent growth in 
weight year on year.
Iran’s total non-oil trade with 
neighboring countries was 50 
million tons worth $32.6 billion 

in the mentioned six months.
According to Rezvanifar, the 
Islamic Republic’s non-oil trade 
with neighboring countries in-
creased by five percent in terms 
of weight and 15 percent in 
terms of value in H1 compared 
to the same period last year.
The country’s imports from 
its neighbors in the said six 
months also showed an eight 
percent increase in weight and 
18 percent in value compared 
to the first half of the previous 
year.
During a meeting between a del-
egation of Tehran Chamber of 
Commerce, Industries, Mines, 
and Agriculture (TCCIMA) and 

the senior directors of the Turk-
ish Exporters Union (TiM), the 
two sides explored the ways 
to improve and develop trade 
relations between the private 
sectors of the two countries.
In the meeting, held at the place 
of TiM in Istanbul, in the first 
week of September , the areas 
of development of commercial 
cooperation between the private 
sectors of the two countries 
were discussed and the use of 
advantages and capacities in the 
fields of tourism, food, textile 
and pharmaceutical industries 
was emphasized, the TCCIMA 
portal reported.
In this meeting, TCCIMA Head 
Mahmoud Najafi-Arab referring 
to the trade balance of 1.6 bil-
lion dollars between the two 
countries, which is also positive 
for Turkey, mentioned the re-ex-
port of some Iranian products 
through this country as one of 
the opportunities to optimize 
the trade relations between the 
two countries.
Recalling that Turkey has great 
power and experience in the 
field of tourism, he mentioned 
the use of the capacity of Turk-
ish tourism companies to coop-
erate with the Iranian tourism 
industry and to increase the 
attraction of foreign tourists to 
Iran as another area of develop-
ment of relations between these 
two neighboring countries.
Najafi-Arab also pointed to 
Iran’s high power and knowl-

edge in the textile industry and 
said that by setting up a joint 
cooperation program, the global 
expertise of Turkish companies 
can be used to strengthen the 
branding of Iranian products in 
international markets.
The TCCIMA head then pointed 
to the technical knowledge and 
expertise of Iranian companies 
in the pharmaceutical indus-
try, especially in biotech drugs 
and probiotic industries, and 
emphasized on strengthening 
cooperation between the two 
countries in these sectors.
Addressing the same meeting, 
TiM Deputy Ahairman Ahmet 
Gulec explained about this large 
Turkish private sector union 
and reminded that currently 
150,000 Turkish exporters are 
members of this union and 
61 export associations of this 
country also form the body of 
this large entity.
According to him, this union 
covers 27 product groups in 
the agricultural, industrial, min-
ing and service sectors, and 
supporting Turkish exporters 
for their greater presence in 
the world markets is one of the 
main goals of the union.
He further put the export value 
of Turkey in 2023 at $357 billion 
and the import value at $410 
billion, and reminded that the 
country plans to rise the value 
of products export to $375 bil-
lion and the value of services 
export to $200 billion by 2028.

Iran exports non-oil goods worth $2.4b to Turkey in 6 months
Israel’s further

provocation will
lead to stronger re-

sponse from Iran: FM
Iran’s Foreign Minister Abbas Ara-
qchi has issued a stern warning to 
Israel, cautioning the regime not to 
underestimate Tehran’s resolve.
Speaking during the “Al-Aqsa Flood: 
The Beginning of Nasrallah” con-
ference held in Tehran on Tuesday, 
Araqchi underscored that Israel is 
fully aware of the extensive range 
of Iranian missile capabilities, which 
can target key sites across the occu-
pied territories. Araqchi recalled the 
October 2023 operation launched 
by Hamas, which he described as 
a “historic” move against the occu-
pying Israeli regime. The operation, 
he said, delivered a severe blow to 
Israel and highlighted its vulnera-
bilities. He echoed the sentiments 
of Leader of the Islamic Revolution 
Ayatollah Seyyed Ali Khamenei, who 
had previously hailed the operation 
as a significant victory against Israel.
“We caution the Zionist regime not 
to test Iran’s resolve,” Araqchi said. 
“Any aggression will be met with an 
even stronger response than be-
fore.”
The Foreign Minister also refer-
enced a significant Iranian military 
response on October 1st, when the 
Islamic Revolution Guards Corps 
(IRGC) launched a barrage of su-
personic ballistic missiles targeting 
Israeli military, intelligence, and 
espionage facilities. This operation, 
known as “Operation True Promise 
II,” was launched in retaliation for 
Israel’s targeted assassinations of 
prominent figures, including Hamas 
leader Ismail Haniyeh in Tehran, 
Hezbollah’s leader Sayyed Hassan 
Nasrallah, and IRGC commander 
Abbas Nilforooshan in Beirut.
Araqchi emphasized that Iran’s ac-
tions are calculated and deliberate. 
“We monitor every move closely, 
and we are neither in a hurry nor 
hesitant to respond,” he said, reit-
erating that Iran’s response to any 
aggression would be swift and de-
cisive.
Highlighting the Palestinian cause, 
Araqchi stressed that it remains a 
central issue on the global stage, 
and the strength of the Islamic Re-
sistance is robust across all fronts—
both in technological capabilities and 
strategic planning. He emphasized 
that the Resistance is not dependent 
on any single leader, pointing to the 
resilience of the movement despite 
the loss of key figures.
The Foreign Minister’s remarks fol-
low Israel’s repeated threats of re-
taliation after Iran’s missile strikes 
earlier this month. Araqchi, however, 
dismissed these threats, assuring 
that any further Israeli aggression 
would be met with an even more 
forceful response. “Our enemies 
are well aware of the targets that are 
within our reach,” he stated. “They 
have already witnessed the effective-
ness of our missiles.”
Araqchi also pointed to earlier mis-
sile and drone strikes carried out 
by the IRGC in April, which caused 
significant damage to Israeli military 
installations across the occupied ter-
ritories. These strikes, part of “Oper-
ation True Promise I,” demonstrated 
Iran’s readiness to respond to any 
hostile actions from Israel, further 
escalating the ongoing conflict.
Araqchi concluded by reaffirming 
Iran’s unwavering support for the 
Palestinian cause and the broader 
Resistance movement. “Iran has 
always stood by the Resistance, 
and it will continue to do so with 
full strength,” he declared, adding 
that the successful execution of 
recent operations underscored the 
country’s commitment to defending 
Palestine and responding to any ag-
gression. Having recently returned 
from visits to Lebanon and Syria, 
Araqchi emphasized that Iran’s mes-
sage remains consistent: the Islamic 
Republic will always back the Resist-
ance in its struggle against Israeli 
occupation.

Iran to unveil 
new military 
technology in 
possible fu-

ture operations 
against Israel

Ali Nikzad, Deputy Speaker 
of Iran’s parliament, revealed 
that Iran is preparing to un-
veil new military technology 
during the possible future op-
erations.
He made the remarks during 
an interview with the Iranian 
media on Tuesday.
Nikzad highlighted that this 
technological breakthrough 
would be showcased in future 
military actions, emphasizing 
Iran’s commitment to advanc-
ing its strategic and defense 
sectors. “In the possible next 
operation, we will introduce 
new technology,” Nikzad 
stated during the interview, 
hinting at potential advance-
ments in missile and defense 
systems.
Responding to a question 
about Iran’s nuclear program 
and whether further advance-
ments were on the horizon, 
Nikzad discussed the impor-
tance of the Strategic Action 
Law, a key piece of legislation 
passed by the 11th Parlia-
ment. He explained that this 
law, which aims to safeguard 
Iran’s nuclear interests, was 
recognized by Leader of Is-
lamic Revolution Ayatollah 
Ali Khamenei as a significant 
achievement. 
“The Strategic Action Law 
was designed to clarify the 
Islamic Republic’s stance in 
ongoing negotiations related 
to the Joint Comprehensive 
Plan of Action (JCPOA),” 
Nikzad explained. “When the 
United States withdrew from 
the JCPOA, Iran faced a pe-
riod of uncertainty. This law 
helped establish a framework 
ensuring that the rights of the 
Iranian people would be pro-
tected. According to Article 
7, progress reports must be 
submitted to Parliament at 
every stage.”
Nikzad also addressed con-
cerns about the security of 
Iran’s nuclear facilities, assur-
ing that adequate protective 
measures had been put in 
place. He issued a stark warn-
ing to Israel, referencing past 
Iranian military operations, 
“True Promise I” and “True 
Promise II.” These operations, 
which involved significant 
missile strikes, demonstrated 
Iran’s advanced missile capa-
bilities, particularly under the 
command of the Islamic Rev-
olution Guard Corps (IRGC) 
Aerospace Force.
“If the Zionist regime pos-
sesses any sense, they will 
reflect on True Promise I and 
True Promise II operations,” 
Nikzad cautioned. “They must 
understand that any action 
against us will lead to the 
unveiling of a new type of 
defensive weapon. The world 
witnessed the power of our 
missiles during True Promise 
II, even though they have not 
publicly admitted to it.”
On October 1st, Iran car-
ried out a retaliatory attack, 
dubbed Operation True 
Promise II, against the Israe-
li regime in response to the 
assassination of key regional 
figures. The military operation 
saw a reported 90% of Iranian 
missiles successfully hit their 
intended targets at the occu-
pied territories.

After a year of harrowing Israeli crimes 
decimating Gaza and plaguing the 
surrounding areas, it seems that the 
relatively small number of Iranian cit-
izens who have advocated for the de-
velopment of nuclear weapons since 
the inception of the country’s nuclear 
program are no longer ostracized. 
Recently, an earthquake struck Iran’s 
central Semnan region, prompting 
speculation on social media about the 
possibility of it being linked to a nu-
clear test by the Iranian government. 
Seismologists and Iranian authorities 
quickly dismissed these claims. CIA 
Director William Burns also said there 
is no evidence that Iran has decided to 
build a nuclear weapon, adding that 
the U.S. would figure out Tehran has 
changed its nuclear doctrine before the 
country manages to develop nukes. 
The rumor nonetheless, has sparked 
intense discussions among Iranians in 
recent days.
“I’m not going to lie, I was kind of dis-
appointed when I heard it wasn’t a nu-
clear test,” said Ali, a 25-year-old nurse 
residing in Tehran. “I can’t recall a time 
in my life when Iran wasn’t under pres-
sure for its nuclear program. We’ve 
endured decades of unjust sanctions. 
I don’t understand why we haven’t 
just developed nuclear weapons, since 
we’ve already paid the price for it an-
yway.”
Ali represents the younger genera-
tion of Iranians often criticized for 
their perceived fanaticism and lack of 
awareness regarding the risks of es-

calating tensions. Born after the 1988 
conclusion of the Iran-Iraq war, which 
caused significant casualties and eco-
nomic woes, he differs from those 
who experienced the conflict firsthand 
and tend to shy away from potential 
confrontations with the West and its 
proxies. Today, however, even the 
most dovish segments of Iranian so-
ciety are starting to back the idea that 
Tehran should go nuke. “I was very 
happy when we signed the Joint Com-
prehensive Plan of Action (JCPOA). I 
thought the dispute over our nuclear 
program had finally ended and that the 
West was finally going to embrace us,” 
said a 61-year-old retired teacher. “But 
nothing really changed. In fact, things 
began to look worse. The West left the 
deal and tightened its economic grip 
on us, and Israel is now threatening to 
strike our nuclear facilities. That’s while 
we have proven time and time again 
that we are not after nuclear weapons.” 
The JCPOA, signed in 2015 between 
Iran and the P5+1 group of nations, 
was a deal that limited Iran’s nuclear 
program in exchange for the termina-
tion of Western sanctions. Washington 
withdrew from the pact in 2018, and its 
European allies, namely Germany, Brit-
ain, and France, began shunning their 
commitments despite remaining as 
official signatories. Since the U.S. left 
the nuclear pact, Tehran has been sub-
ject to more sanctions and economic 
pressure compared to when there was 
no JCPOA. 
The collapse of the JCPOA has certain-

ly reduced the stigma around nuclear 
weapons, but the primary driver be-
hind the increasing number of Iranians 
favoring the possession of nukes is 
believed to be an unprecedented surge 
of Israeli violence and aggression in the 
region.
After pulverizing the Gaza Strip and 
gradually moving towards bombing 
Lebanon, Syria, and Yemen, Irani-
ans are increasingly concerned about 
whether their country has enough de-
terrence to prevent Israel from repeat-
ing these actions against Iran. 
While Tehran undeniably has far more 
sophisticated military capabilities than 
its regional counterparts, many specu-
late that it’s only a matter of time be-
fore Israel takes action against Iran as 
well. The regime has already taken the 
bold step of assassinating a prominent 
Palestinian leader on Iranian territory. 
Observers argue that there’s little rea-
son to think Israel wouldn’t attempt 
to replicate its actions in Gaza against 
Iranians, especially since many of its 
politicians have already issued threats 
to do so.
“The issue of deterrence has always 
been of paramount importance in a 
volatile region like West Asia,” said 
Mahdi Khanalizadeh, a West Asia ex-
pert and scholar. “But in the wake of 
the past year’s events, the concept of 
deterrence has transcended the realm 
of academic discourse and become a 
subject of contemplation not only for 
researchers and analysts but also for 
ordinary citizens,” he added.

Despite Israel’s status as a nuclear 
power and Tehran’s lack thereof, Iran 
has twice attempted to establish de-
terrence against Israel within the past 
year. Once in April when Israel attacked 
the Iranian embassy in Damascus, and 
once earlier this month in response to 
the regime’s assassination of Hamas’ 
Ismail Haniyeh in Tehran.  
“Both operations against Israel, which 
involved the firing of hundreds of 
drones and missiles at the occupied 
territories, have been successful and 
Israel has decided to de-escalate in re-
turn. However, given the rogue nature 
of the regime, nobody knows if Iran will 
have to make similar decisions in the 
future. That’s why more and more peo-
ple are thinking about nuclear weap-
ons. Because Israel has them, and Iran 
doesn’t.”A poll conducted between 
February 20th and May 26th by an 
opinion research firm based in Canada 
revealed that nearly 70% of Iranians 
supported the development of nuclear 
weapons. It is anticipated that this per-
centage has increased since then.
The desire for enhanced deterrence 
against Israel appears to be also res-
onating with the country’s more influ-
ential and elite circles. In a recent inter-
view, Hassan Khomeini, the grandson 
of the Islamic Republic’s founder, em-
phasized the need for Iran to strength-
en its deterrence capabilities. When 
questioned about the specific type 
of deterrence he had in mind, Imam 
Khomeini’s grandson replied, “I’ll say 
this much for now.”

Rising call for nukes

Iranian Energy Minister Abbas Aliabadi said his min-
istry is pursuing 14 major plans to prepare the coun-
try’s electricity sector for passing next summer’s peak 
consumption period, IRIB reported.
Speaking at a meeting with managers of the country’s 
electricity sector, Aliabadi said: “Maintaining water 
reserves for maximum use of the capacity of hydro-
electric power plants, developing the capacity of re-
newable power plants, performing power plant over-
hauls on time, removing the limitations of the power 
grid, and paying special attention to promoting con-
sumption awareness are among the measures that 
the ministry is going to take to pass the next year’s 

peak summer period.” The minister stated that the 
stable supply of electricity during the next year’s peak 
consumption period depends on the timely repairs 
of the power plants in the current year, adding: “It is 
also necessary to create new ways to engage people 
in consumption management programs by raising 
awareness.” Emphasizing the necessity of the strict 
implementation of the programs set with the aim of 
providing stable electricity in the coming winter and 
next summer, he said: “Due to the reduction of elec-
tricity consumption in the cold season of the year, it 
is necessary to pay special attention to the timely re-
pair and eliminating power plant problems so that we 

can produce and supply electricity with the maximum 
available capacity at the peak consumption period of 
the next year.” The official further pointed out the im-
portance of informing and reforming the mechanisms 
of dialogue with the people about the electricity in-
dustry and stated: “One of the major challenges of the 
country’s electricity industry is the high consumption 
of a small group of subscribers in various sectors, 
especially the household sector. We need to draw 
new mechanisms for interaction and dialogue with 
the people while increasing their awareness in this 
regard, to increase their participation in consumption 
management and optimization.”

Energy Ministry pursuing new plans to pass next summer peak period



05INTERNATIONAL

I s fa h a n  N e w s www.esfahan-news.com

The loading and unloading of 
goods in the ports of Iran in-
creased by seven percent in the 
first six months of the present 
Iranian calendar year (March 
20-September 22), as compared 
to the same period of time in the 

past year.
As reported, 9.5 million passen-
gers were transported through 
marine services in the first half of 
the present year, while the figure 
was 9.8 million in the first half of 
the previous year.

Passenger 
transportation 

via sea down 
3%
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‘Iran committed 
to regional stabil-
ity, won’t fall for 
Israeli provoca-

tions’: envoy
The Iranian Ambassador to Italy 
has reaffirmed the commitment 
of the Islamic Republic of Iran to 
maintaining stability and securi-
ty in the region while working to 
prevent rising tensions.
In a discussion with Casa del 
Sole channel on Monday, Mo-
hammad Reza Sabouri stated 
that while Tehran maintains 
the right to respond to the ag-
gressive actions of the Israeli 
regime, it will not be drawn into 
the provocations intended to es-
calate conflict in the area.
Sabouri highlighted, “As articu-
lated by Iran’s political and mil-
itary leadership, Iran’s reaction 
to any further Israeli aggression 
will be decisive, measured, and 
timely.”
The Iranian ambassador also 
criticized the lack of response 
from Western nations regarding 
the Israeli assaults in Gaza and 
Lebanon.
“If they profess to support hu-
man rights, why do they permit 
this regime to persist in its gen-
ocide and the killing of children, 
along with its intentional and 
targeted strikes on civilian in-
frastructure such as schools, 
hospitals, and international fa-
cilities?” Sabouri questioned.
Sabouri pointed out that the 
West has not only failed to re-
consider its policy of silence 
and complicity in the face of 
Israeli actions in Gaza but has 
also expressed support for the 
regime’s latest wave of aggres-
sion against Lebanon. 
====‘Iran missile attack on Is-
rael came after Zionist atrocities 
and aggression’
Iran’s ambassador to Venezue-
la announced that his nation 
conducted a missile operation 
against Israel as a reaction to 
the Zionist regime’s aggression.
Hojjat Soltani made these re-
marks during a weekly live 
broadcast with Venezuelan 
President Nicolás Maduro on 
Monday, which also featured 
the ambassadors of Palestine, 
Lebanon, and Syria, and was 
aired on national television in 
Venezuela.
Soltani stated, “The missile 
strike on Israel, which occurred 
on October 1, was a direct re-
sponse to the cries of innocent 
Palestinian children who have 
been martyred by Israel.”
The ambassador elaborated 
that Iran had postponed its re-
taliation for nearly two months 
following Israel’s assassination 
of Hamas political leader Ismail 
Haniyeh in Tehran, hoping to fa-
cilitate discussions for a cease-
fire in Gaza.
“However, with no ceasefire 
achieved and Israel escalating 
its attacks, including the as-
sassination of Hezbollah leader, 
Sayyed Hassan Nasrallah, and 
his associates who supported 
Palestine,” Soltani pointed out. 
The Iranian diplomat under-
scored that Israeli Prime Min-
ister Benjamin Netanyahu had 
also issued threats against Iran 
after Operation True Promise II 
and Iran will firmly defend its Is-
lamic values until the liberation 
of Quds.
Soltani emphasized, “Iran’s 
response to Israeli aggression 
came after the UN Security 
Council failed to condemn or 
impose sanctions on Israel for 
the assassination of Haniyeh on 
Iranian territory.”

Symptoms of Vitamin B Deficiencies
By: PARISA JAMADI Source: https://www.healthline.com/health/symptoms-of-vitamin-b-deficiency#takeaway\

Symptoms of vitamin B deficiency may 
vary depending on which B vitamin you’re 
deficient in. You may 
e x p e r i e n c e 
f a t i gue , 
s k i n 
r a s h , 
o r 

confu-
sion. 
B vitamins are a 
group of eight nutrients 
important for maintaining cell 
health and keeping you energized.
Some foods are high in several B vi-
tamins, and certain foods are particu-
larly high in specific B vitamins. Eating 
a well-balanced is key to getting all the 
nutrients your body needs. 
Keep reading to learn more about the 
most common types of vitamin B, their 
deficiency symptoms, and which foods 
contain them.
Who is at risk of B vitamin deficiencies?
Several risk factors have been associated 
with B vitamin deficiencies, such as older 
age and pregnancy. 
Some underlying health conditions and 
their treatments may also prevent your 
body from absorbing B vitamins efficient-

ly, increasing the risk for deficiencies. 
These conditions may includeTrusted 
Source:

• type 1 diabetes
• Celiac disease

• Helicobacter py-
lori (H. pylori) in-
fection
• Crohn’s disease
• ulcerative colitis
• thyroid disorders
• chronic pancre-

atitis
Vita- min B12

Vitamin B12, also called cobalamin, 
helps regulate the nervous system and 

plays a role in the growth and formation 
of red blood cells. 
Vitamin B12 deficiencies can lead to 
megaloblastic anemia, a condition in 
which the bone marrow produces large, 
abnormally shaped red blood cells that 
don’t function properly.
Symptoms of vitamin B12 deficiency 
may include:
• fatigue
• weakness
• loss of appetite
• headache
• skin paleness
• heart palpitations
• weight loss
• mouth ulcers

• numbness and tingling in the hands and 
feet (peripheral neuropathy)
• shortness of breath
• vision problems
• irritability
Vitamin B12 deficiency is also associated 
with cognitive changes, such as demen-
tia, paranoia, and depression.
Which foods contain vitamin B12?
Vitamin B12 is primarily found in meat 
and dairy products, but there are also 
plenty of vegetarian sources. 
The best sources of vitamin B12 include:
• beef liver
• clams
• meat, including fish and poultry
• eggs
• cow’s milk
• cheese
• fortified foods, such as breakfast cereals
• nutritional yeast
Vitamin B6
Vitamin B6, also called pyridoxine, helps 
the body turn food into energy. It can also 
help the body fight infections by support-
ing the immune system.
Vitamin B6 deficiency is not common-
Trusted Source in the United States, but 
symptoms may include: 
• nausea
• itchy rash or cracks around the mouth 
(cheilosis)
• skin rashes or dermatitis

• anemia
• susceptibility to infections 
• irritability
• depression
• confusion
People who are pregnant and nursing 
need vitamin B6 to help their babies’ 
brains develop normally.
Which foods contain vitamin B6?
Foods high in vitamin B6 include: 
• poultry, fish, and organ meats
• potatoes and other starchy vegetables
• fruits, except for citrus fruits
Vitamins B1 and B2
Vitamin B1 is also called thiamine, and 
vitamin B2 is also called riboflavin. 
These vitamins help convert food into 
energy. Vitamin B1 has neurological ben-
efits, and vitamin B2 helps support cell 
growth, development, and function. 
Which foods contain vitamins B1 and 
B2?
Most people get their B1 and B2 vitamins 
from fortified breakfast cereals and whole 
grains. 
Sources of vitamin B1 include:
• whole grains
• fortified bread, cereal, pasta, and rice
• pork
• fish
• legumes, including black beans and 
soybeans
• nuts and seeds

Sources of vitamin B2 include:
• eggs
• organ meats, including kidney and liver
• lean meats
• low fat cow’s milk
• green vegetables, including broccoli and 
spinach
• fortified cereals, grains, and bread 
Vitamin B3
Vitamin B3, also called niacin, helps con-
vert food into energy. It also helps regu-
late digestion and appetite and is impor-
tant for cell development.
Food sources of vitamin B3 include:
• meat, including poultry, beef, pork, and 
fish
• some nuts, legumes, and grains
• fortified breads and cereals
Vitamin B9
Vitamin B9, also called folate, occurs nat-
urally in foods. Folic acid is the synthetic 
form, often found in fortified, processed 
foods. 
Along with foods fortified with folic acid, 
natural food sources of folate include:
• beef liver
• asparagus
• brussels sprouts
• dark green leafy vegetables, including 
spinach and mustard greens
• oranges and orange juice
• beans, including kidney beans
• peas, including black-eyed peas

 In the first meeting of the Iran Cham-
ber of Commerce, Industries, Mines 
and Agriculture (ICCIMA) commercial 
brands, economic operators and rep-
resentatives of different commercial 
brands talked about the issues and 
problems of branding in Iran. As the 
ICCIMA portal reported, in this meet-
ing the attendees called for the es-
tablishment of a Supreme Council of 
Branding in the chamber with the aim 
of developing a roadmap for promot-
ing Iranian brands. In the meeting, 
which was attended by ICCIMA Head 
Samad Hassanzadeh and former In-
dustry, Mining, and Trade Minister 
Mohammad Reza Nematzadeh, the 

officials underlined the importance of 
branding in the country’s economy.
According to Hassanzadeh, the Ira-
nian government should try to use 
the advantage of branding in the field 
of foreign trade. Lack of attention to 
branding prevents the creation of a 
positive image of Iran’s commercial 
goods and services in the target mar-
kets which consequently decrease 
Iran’s share of the global trade.
“With branding, we can be effective 
in global economic issues in various 
fields. Of course, there are problems 
in the field of economic management, 
and we hope we can fulfill our duty in 
this regard,” Hassanzadeh said.

ICCIMA calls for establishing Supreme 
Branding Council

Iranian Foreign Ministry Spokesman Es-
mail Baqaei has strongly denounced the 
recent terrorist attack at Karachi’s Jinnah 
International Airport, which resulted in 
the deaths and injuries of both Pakistani 
and Chinese nationals. In a statement, 
Baqaei expressed deep sympathy with 
the governments of Pakistan and China, 
as well as the families of the victims af-
fected by the tragedy.  While reiterating 
Iran’s unwavering opposition to all forms 
of terrorism, Baqaei condemned the act 
as a violation of international law and 
human rights.  He stressed the need for 
increased global cooperation to combat 
terrorism. “The Islamic Republic of Iran 
condemns terrorism in all its forms, and 
confronting this dark phenomenon re-
quires greater collaboration and coordi-
nation among countries,” he stated.
Baqaei also emphasized Iran’s readiness 
to bolster regional security efforts, par-

ticularly with its neighboring countries. 
“Iran is fully prepared to strengthen 
cooperation with all nations, especially 
those in the region, to prevent the spread 
of terrorism and insecurity,” he added. 
According to the Pakistan Relief and 
Rescue Organization, a powerful explo-
sion rocked the area outside Karachi’s 
Jinnah International Airport on Monday 
night, damaging several vehicles and 
causing numerous casualties. The blast 
claimed the lives of multiple individuals, 
with others sustaining injuries in the dev-
astating attack.
In a separate statement, Baqaei reflected 
on the ongoing struggle of the Palestini-
an people, arguing that resistance is the 
only viable path to securing their rights. 
Baqaei highlighted that after a year of 
violence and devastation in Gaza, it has 
become increasingly clear that dignified 
resistance is essential for the Palestini-

ans’ right to self-determination and a 
peaceful, dignified life.
Writing on his X account (formerly 
Twitter), Baqaei condemned the brutal 
killings and widespread destruction in 
Gaza over the past year, which he said 
has only intensified anger within the Is-
lamic world. “The brutal actions in Gaza 
have outraged the Islamic world and re-
inforced the understanding that there is 
no alternative to honorable resistance,” 
he wrote.  He further emphasized that 
only through steadfast and honorable re-
sistance can Palestinians hope to restore 
their basic rights, including their right to 
self-determination and to live in peace. 
“The right to a dignified and peaceful 
existence for Palestinians can only be 
achieved through continued resistance,” 
Baqaei reiterated, emphasizing the need 
for sustained international support for 
the Palestinian cause.

Air passenger transportation exceeds 18.5m in 6 monthsWorld has realized Iran is on the right side
Based on the latest data released by the Iranian Trans-
port and Urban Development Ministry over 18.5 million 
passengers were transported by the country’s air fleet 
in the first six months of the current Iranian calen-
dar year (March 20-September 21). As Tasnim News 
Agency reported, in the first half of the current year, 
144,000 planes landed and took off in domestic flights, 
and 17,000 planes operated on international flights, 
which transported 16,309,000 passengers on domes-
tic flights and 2,146,000 people on international flights.

In a conversation with Foad Izadi, an expert on Amer-
ican issues, Sobh-e-No discussed the crimes of Is-
rael and America and the world’s view of them. He 
said: The Zionist regime is getting closer to its end 
every day, and the United States cannot prevent this. 
America was trying to transform the region radically, 
but Iran proved that it would continue to support the 
Resistance with all its power. The fact is that the Is-
lamic Republic of Iran is the most important obstacle 
to the goals of Israel and America. 99% of people in 

the world do not support the barbaric (Israeli) regime. 
If no one knew about Gaza before the attacks of the 
Zionist regime, today millions of people around the 
world support the people of Gaza and Palestine and 
have realized the role of Iran in fighting oppression. 
Today, even in America, people support Palestine and 
Gaza and chant slogans against the Zionist regime, 
and this shows that they understand Iran’s compre-
hensive support for the Palestinian cause and our 
country’s fight against oppression.

Industry, Mining, and Trade Minister Moham-
mad Atabak has appointed Farshad Moghimi 
as the new head of the Industrial Develop-
ment and Renovation Organization of Iran 
(IDRO), IRNA reported.
Moghimi, who has previously served as the 
Head of Iran Small Industries and Industrial 

Parks Organization (ISIPO) and the head of 
Iran Khodro Company (IKCO), replaced Bab-
ak Ahmadi.
Ahmadi was the head of IDRO since early July 
2023.
The Industrial Development & Renovation 
Organization of Iran known as IDRO Group 

was established in 1967 in Iran. IDRO Group 
is one of the largest companies in Iran. It is 
also one of the largest conglomerates in Asia. 
IDRO’s objective is to develop Iran’s industry 
sector and to accelerate the industrialization 
process of the country and to export Iranian 
products worldwide.

IDRO’s new head appointed

Tehran condemns 
Karachi airport 
attack, calls for 

stronger anti-ter-
ror cooperation
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مسکن

تاخیر در پرداخت 
وام مسکن سد راه 

خانه دار شدن!
 عضو کمیسیون عمران مجلس شـوراي 
اسلامی گفت: وام سـاخت مسکن یکی 
از ابزارهـاي مهم در حل بحران مسـکن 
کشـور اسـت و مـردم نبایـد قربـانی 
مشـکلات مالی و کمبود اعتبـار بانک ها 

شـوند.
به گـزارش تجارت نیوز، عبـاس صوفی، 
نعضو کمیسیون عمران مجلس شوراي 
اسلامی در ارتبـاط بـا دلایـل تأخیـر در 
پرداخـت وام مسـکن اظهار کـرد: یکی 
از بزرگ تریـن مشـکلاتی کـه در حـال 
حاضر مردم بـا آن مواجه هسـتند، تأخیر 
در پرداخـت وام هاي مسـکن مخصوصاً 
وام هـاي سـاخت مسـکن اسـت. ایـن 
مسـئله تأخیـر دو ماهـه در ابلاغ آئیـن 
نامه اعطاي وام سـاخت مسکن شهري 
به ویژه در شـرایطی که بسیـاري از افراد 
و خانواده هـا بـه شـدت نیازمنـد دریافت 
این وام ها هسـتند، مشـکلات جدي اي 
براي آن هـا به وجـود آورده اسـت. علت 
اصلی ایـن تأخیر بـه کمبود منابـع مالی 
و مشـکلات تأمیـن اعتبـار بانک هـا 

بازمی گـردد.
وي بـا اشـاره بـه وضعیـت اقتصـادي و 
چالش هـاي موجـود در بازارهـاي مـالی 
کشـور افـزود: بانک هـا بـا مشـکلات 
نقدینگی دسـت و پنجـه نـرم می کنند. 
وقـتی کـه منابـع مـالی به موقـع تأمین 
نشـود، بانک ها قادر به ارائـه وام به موقع 
نیسـتند. ایـن کمبـود اعتبار باعث شـده 
که حتی کسـانی که تمام مراحـل اداري 
و مدارك لازم براي دریافت وام مسـکن 
را تکمیـل کرده انـد، نتواننـد به موقـع 
وام خـود را دریافـت کننـد و در نتیجـه 
برنامه هایشـان بـراي خریـد یا سـاخت 

مسـکن دچـار اخـتلال می شـود.
صـوفی در ادامـه گفـت: بانک هـا از 
همـان ابتـدا بایـد برنامه ریـزي دقیـقی 
بـراي تأمیـن منابـع مـالی مـورد نیـاز 
داشـته باشـند. در واقـع، تخصیـص 
منابـع و مدیریت مـالی صحیح یـکی از 
عواملی اسـت که می توانـد از تأخیرهاي 
این چنیـنی جلوگیـري کنـد. وقـتی کـه 
مـردم بـه بانک ها اعتمـاد می کننـد و به 
امید دریافت تسـهیلات سـاخت مسکن 
برنامه ریزي می کنند، تأخیـر در پرداخت 
وام هـا می توانـد تأثیـرات منفی بـر روي 
زنـدگی آن ها داشـته باشـد، به خصوص 
در شـرایط فعـلی کـه بـازار مسـکن بـا 
نوسـانات شـدید قیمـتی روبـرو اسـت.

وي همچنین به اهمیت تسـریع در روند 
پرداخت وام ها تأکید کـرد و افزود: دولت 
و مجلـس بایـد بـه صـورت جدي تـري 
بـه ایـن مسـئله ورود کننـد و نظـارت 
بیشـتري بـر عملکـرد بانک هـا داشـته 
باشـند. بانک هـا بایـد بـه تعهـدات خود 
پایبند باشـند و منابع مالی لازم را به موقع 
تأمیـن کنند تا افـراد بتوانند به درسـتی از 
این تسـهیلات اسـتفاده کنند. علاوه بر 
این، بایـد سـازوکارهایی بـراي حمایت 
از کسـانی که به دلیل تأخیـر در دریافت 
وام با مشـکلات مواجه شـده اند، طراحی 
شـود. بـرخی از افـراد بـه دلیـل همیـن 
تأخیرها، مجبور به پرداخـت هزینه هاي 
اضـافی ماننـد اجاره هـاي موقـت یـا 
جریمه هـاي دیرکـرد در قراردادهـاي 

سـاختمانی شـده اند.
عضـو کمیسیـون عمـران مجلـس 
همچنین بـه نقـش بانـک مرکـزي در 
ایـن زمینـه اشـاره کـرد و گفـت: بانک 
مرکـزي نیـز باید نقـش نظارتی خـود را 
به درسـتی ایفا کنـد. باید سـازوکارهایی 
بـراي نظـارت دقیق تـر بـر بانک هـا و 
مؤسسـات مـالی ایجـاد شـود تـا ایـن 
مشکلات خودمختاري به حداقل برسد. 
علاوه بر این، ارائـه گزارش هاي دوره اي 
از وضعیـت پرداخـت وام هـا بـه مـردم 
می تواند شـفافیت بیشـتري ایجـاد کند 
و از بـروز نارضایتی هـا جلوگیـري کنـد.

صـوفی اظهار کرد: وام سـاخت مسـکن 
یـکی از ابزارهـاي مهـم در حـل بحران 
مسـکن کشـور اسـت و مـردم نبایـد 
قربانی مشـکلات مـالی و کمبـود اعتبار 
بانک هـا شـوند. وام هـاي مسـکن بایـد 
به موقـع و بـا شـرایط مناسـب پرداخت 
شـود تـا افـراد بتواننـد به درسـتی از این 
تسـهیلات اسـتفاده کننـد و نیازهـاي 
مسـکنی خـود را برطـرف نماینـد. در 
این شـرایط اقتصـادي، تسـریع در روند 
پرداخت وام ها و همچنیـن نظارت دقیق 
بـر بانک هـا و مؤسسـات مـالی اهمیت 

ویـژه اي دارد.

۱۱۰۰ لیتر گازوئیل خارج از شبکه توزیع ۱۰ هزار تن تخم مرغ در کاشان تولید شد
در اصفهان کشف شد؛در نیمه نخست سال ۱۴۰۳؛

رییس اداره جهاد کشاورزي کاشان گفت: 
10 هزار تن تخم مرغ نیمه نخست امسال 
در این شهرستان تولید شد که 90 درصد 
آن به سایر استان ها و کشورهاي هدف 

صادر می شود.
علی محلوجی روز چهارشنبه در گفت و 
گو با خبرنگار ایرنا افزود: میانگین تولید 
روزانه تخم مرغ در کاشان 120 تن است و 
10 درصد تولیدات آن در داخل شهرستان 

به مصرف می رسد.
وي از پیش  بینی تولید بیش از 21 هزار تن 
تخم مرغ تا پایان سال جاري در کاشان 

خبر داد و اظهار کرد: این میزان تولیدات 
در 47 واحد مرغداري تخمگذار با ظرفیت 

بیش از سه میلیون قطعه تولید می شود.
گفت:  کاشان  مدیر جهاد کشاورزي 
تخمگذار  مرغداري  واحدهاي  کل 
شهرستان 47 واحد با ظرفیت بیش از 
سه میلیون قطعه است و 9 واحد به ظرفیت 
600 هزار قطعه به پرورش مرغ هاي 

تخمگذار(پولت) می پردازند.
محلوجی به تولید چهار هزار تن گوشت 
مرغ در واحدهاي مرغداري شهرستان 
کاشان نیز اشاره کرد و افزود: میانگین 

روزانه تولید مرغ 150 تا 200 تن است 
که مازاد آن به شهرستان هاي همجوار 

منتقل می شود.
وي با اشاره به روز جهانی تخم مرغ که 
امسال با 18 مهر همزمان شده است، 
خاطرنشان کرد: این مناسبت نخستین بار 
در سال 1996 توسط کمیسیون بین المللی 
تخم  مرغ تعیین شد تا آگاهی عمومی در 
مورد اهمیت تغذیه اي و نقش اقتصادي 

این ماده غذایی افزایش یابد.
کاشان در 200 کیلومتري شمال اصفهان 

قرار دارد.

فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان از کشف هزار و 100 لیترگازوئیل 
خارج از شبکه توزیع در عملیات مأموران انتظامی این فرماندهی 
خبرداد. سرهنگ حسین بساطی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار 
کرد: مأموران کلانتري اژیه در راستاي اجراي طرح مقابله با عرضه 

خارج از شبکه فرآورده هاي نفتی حین گشت زنی هدفمند در سطح 
حوزه استحفاظی خود به یک دستگاه وانت نیسان مشکوك و براي 
بررسی آن را متوقف کردند. وي افزود: مأموران ضمن هماهنگی با 
مرجع قضائی به بازرسی از این خودرو پرداخته و موفق به کشف هزار 
و 100 لیتر گازوئیل خارج از شبکه قانونی توزیع گه فاقد هرگونه 

مدارك و مجوز قانونی بود شدند.
فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان با اشاره به اینکه در این رابطه 
یک متهم شناسایی و به مرجع قضائی معرفی شد از شهروندان 
خواست در صورت اطلاع از هرگونه فعالیت و اقدام مشکوك در 
خصوص حمل و نگهداري سوخت به صورت غیر قانونی و خارج 
از شبکه توزیع مراتب را از طریق تماس با مرکز فوریت هاي 110

به پلیس اطلاع دهند.

مستند جدید شبکه HBO با نام 
Money Electric: The Bitcoin

Mystery موجی از جنجال ها را به 
دنبال داشته است. در این مستند، پیتر 
تاد به عنوان ساتوشی ناکاموتو، خالق 
مرموز بیت کوین، معرفی شده است.

به گزارش تجارت نیوز، پس از انتشار 
مستند HBO، پیتر تاد به سرعت 
ادعاي شکل گرفته را رد کرده و گفته 
است: «من ساتوشی نیستم»، وي 
این پیام را پیش از انتشار رسمی این 
مستند اعلام کرده است. پیتر تاد یکی 
از چهره هاي برجسته در جامعه رمز 
ارزهاست و به خاطر مشارکت هاي 
چشم گیرش در توسعه بیت کوین، 
جایگاهی معتبر در این فضا دارد، 
که شاید باعث شده تا HBO به این 

نتیجه برسد.

پیتر تاد کیست؟
کانادایی  رمزنگار  تاد،  پیتر 
و یکی از اولین مشارکت کنندگان 
در پروژه بیت کوین است. وي 
نقش هاي مهمی را در ابتکارات 
بلاکچینی مختلف بر عهده داشته، 
از جمله به عنوان توسعه دهنده بیت 
کوین براي شرکت Coinkite و 
 .OpenTimestamps  مؤسس
تاد به خاطر دانش عمیقش در اصول 
رمزنگاري و مشارکت هایش در 
پروتکل هاي بلاکچینی، به عنوان 
یکی از چهره هاي معتبر در جامعه رمز 

ارزها شناخته می شود. هرچند وي در 
سال هاي اولیه بیت کوین فعال بوده 
و با پیشگامانی چون هال فینی و 
آدام بک ارتباط داشته است، همواره 
شایعات پیرامون هویت ساتوشی 

ناکاموتو را انکار کرده است.

چرا HBO فکر می کند که 
او ممکن است ساتوشی 

باشد
مستند HBO به مشارکت هاي تاد 
در بحث هاي اولیه بیت کوین اشاره 
کرده که در آن ها گاه مستقیماً به 
پست هاي ساتوشی ناکاموتو پاسخ 
داده است. این مستند همچنین از 
حمایت تاد از مفاهیمی همچون 
«replace-by-fee»  و استفاده از 
املاي بریتانیایی/کانادایی به عنوان 
شواهدي از شباهت میان او و ناکاموتو 
یاد می کند. علاوه بر این، استفاده 
تاد از نام هاي مستعار در فروم هاي 
آنلاین نیز به عنوان دلیلی بر تمایل 
او به ناشناس ماندن، مشابه ناکاموتو، 

مطرح شده است.
یکی از موارد خاصی که در مستند 
ذکر شده، مربوط به حادثه اي است 
که در آن تاد به اشتباه به پستی در 
Bitcointalk  که توسط ساتوشی 
نوشته شده بود، پاسخ داد. با این حال، 
بسیاري در جامعه کریپتو بیان کرده اند 
که این رویداد نمی تواند به تنهایی 
مدرکی قطعی باشد. تحلیلگران 

معتقدند که تاد صرفاً مانند همیشه 
به بحث ها پاسخ می داد و نظر می داد، 
و نه این که پیام هاي ساتوشی را 

ادامه دهد.

واکنش جامعه رمز ارز و 
انتقادها

این مستند با انتقادات زیادي نسبت 
به رویکرد خود مواجه شده است. 
شخصیت هاي برجسته اي در جامعه 
رمز ارز، مانند مدیرBitcointalk ، این 
مستند را به خاطر ایجاد خطر براي 
تاد بدون ارائه شواهد معتبر، محکوم 
کرده اند. تاد خود نیز از سازندگان فیلم 
انتقاد کرده و شواهد آنها را ضعیف و 

بی اساس خوانده است. با وجود این 
انتقادات، این مستند توجه عمومی 
زیادي را به خود جلب کرده است، به 
ویژه به این دلیل که یک نام دیگر را 
به گمانه زنی هاي بی پایان پیرامون 

هویت ناکاموتو افزوده است.

چالش هاي اثبات هویت 
ساتوشی ناکاموتو

اثبات این که فردي ساتوشی ناکاموتو 
است، بسیار دشوار است. براي این 
کار، نیاز به انتقال بیت کوین از 
کیف پول هاي شناخته شده متعلق 
به ناکاموتو یا امضاي پیامی با یکی 
از کلیدهاي خصوصی او وجود دارد. 

از آنجا که هیچ کس تاکنون این 
اقدامات را انجام نداده است، ادعاها 
درباره هویت ساتوشی معمولاً فاقد 
مدارك قابل تأیید هستند. به عنوان 
مثال، تا کنون 1.1 میلیون بیت کوین 
متعلق به ناکاموتو دست نخورده باقی 
مانده است، که بر مرموز بودن هویت 

خالق بیت کوین افزوده است.
با وجود ادعاهاي HBO، بدون شواهد 
قابل اثبات، شناسایی پیتر تاد به عنوان 
ساتوشی ناکاموتو بیشتر به حدس 
و گمان شباهت دارد تا واقعیت. این 
مستند بحث ها را دوباره زنده کرده، 
اما هویت واقعی خالق بیت کوین 

همچنان نامعلوم باقی مانده است.

مستند جدید HBO هویت ساتوشی ناکاموتو را فاش کرد؟
پیتر تاد گزینه جدید برای هویت خالق بیت کوین؛

پاداش المپیک 
و پارالمپیکی ها 
برابر شد

پراید برقی 
نسخه ۲۰۲۴
عرضه شد!

رئیـس کمیتـه مـلی پارالمپیـک: با دستور رئیس جمهور:
بـا دسـتور رئیـس جمهـور و اعلام 
سـازمان برنامـه و بودجـه دسـتور 
پرداخت پـاداش برابـر پارالمپیکی و 

المپیکی هـا صـادر شـد.

 پـاداش مدال هاي طلا و نقـره و برنز 
بـه ترتیب چهـار، یـک و نیـم و یک 
میلیـارد تومـان بـراي پارالمپیکی ها 
بـود که بـه ترتیب بـه ده، چهـار و دو 

میلیارد تومـان افزایـش یافت.

کیا موتور در سال 2024 نسخه جدیدي از پراید را تحت 
عنوان پراید الکتروژنیک برقی معرفی کرد.

به گزارش تجارت نیوز، به مناسبت 80 سالگی کیاموتورز، 
کیا پراید برقی در همکاري مشترك بین شعبه کیاموتورز 

بریتانیا و شرکت الکتروژنیک توسعه یافته است.
این شرکت در زمینه بازسازي خودروهاي کلاسیک و 

تبدیل پیشرانه آن ها به موتور برقی فعالیت دارد. خودرو 
انتخاب شده الکتروژنیک، یک پراید هاچ بک LX مدل 

1993 است.
الکتروژنیک در بازسازي کیا پراید مذکور، موتور 1.3
لیتري مشهور این خودرو را با دو موتور الکتریکی 

جایگزین کرده است.

عضوشوراي شاهین شهر گفت:شهرداري 
شاهین شهر براي تسهیل در حمل ونقل عمومی 
هزینه 22دستگاه اتوبوس به حساب وزارت 
کشور پرداخت کرده که تاکنون 12دستگاه 
تحویل شده و 10دستگاه نیز باقیمانده است.

به گزارش اخبار اصفهان و به نقل از مهر بهرام 
عمویی در گفت وگو با این خبرگزاري ضمن 
گرامیداشت یاد و خاطره شهداي مقاومت به 
ویژه شهید سید حسن نصراالله و یاران وي 
و ضمن محکوم کردن جنایت رژیم غاصب 
صهیونیستی در فلسطین اشغالی، سوریه و 
لبنان و همچنین یمن، اظهار کرد: در برخی از 
رسانه به نقل از فرماندار شهرستان شاهین شهر 
و میمه عنوان شده است که در شش ماهه 
ابتداي امسال بیش از 245 میلیارد تومان 
از محل عوارض ارزش افزوده و آلایندگی، 
توسط سازمان امور مالیاتی به شهرداري ها و 
دهیاري هاي شهرستان شاهین شهر و میمه 
پرداخت شده است که چنین چیزي صحیح 

نمی باشد. وي با بیان اینکه عوارض ارزش افزوده 
و عوارض آلایندگی هر کدام تعریف جداگانه اي 
دارند، افزود: آنچه شهرداري هاي شاهین شهر، 
برخوار، خمینی شهر و اصفهان متأثر از 
آلایندگی پالایشگاه نفت دارند، یک مورد آن 
عبارت است از 600 میلیارد تومان جرایم دیر 
کرد عوارض بین سال هاي 92 تا 94 است که 
تمام مراجع مسئول، حقوقی و حتی شوراهاي 
حل اختلاف به صراحت بارها اعلام و به آن 
پرداخته اند. عضو شوراي شهر شاهین شهر با 
بیان اینکه صنایع آلاینده نفس شاهین شهر 
را بریده است به مشکلات ناوگان حمل ونقل 
عمومی پرداخت و تصریح کرد: شهرداري 
شاهین شهر براي تسهیل در حمل ونقل عمومی 
طی چند سال گذشته هزینه 22 دستگاه 
اتوبوس به حساب وزارت کشور پرداخت کرده 
است که تاکنون 12 دستگاه آن داده شده است 
و با وجود مکاتبات فراوان تاکنون موفق به 
دریافت 10 دستگاه دیگر نشده ایم که در این 

زمینه خواستار پاسخگویی دولت هستیم.

به گزارش اخبار اصفهان از روابط عمومی 
شرکت نفت سپاهان؛ در راستاي برنامه هاي 
نوسازي و ارتقاء کارایی پالایشگاه، روز 
دوشنبه 16 مهر 1403 مهندس فرهاد امین 
دهقان ” مدیرعامل شرکت نفت سپاهان”به 
اتفاق جمعی از مدیران ارشد و کارشناسان فنی، 
از مجموعه پروژه هاي درحال اجرا و نیز فرآیند 

تولید در پالایشگاه نفت سپاهان، بازدید کرد.
این بازدید که با هدف ارزیابی دقیق تر 
پیشرفت ها و اطمینان از کیفیت اجرا صورت 
گرفت، نشان از تعهد مدیریت به نظارت 

مستمر و بهبود فرآیندهاي تولیدي دارد.
مهندس امین دهقان طی این بازدید بر 
ضرورت رعایت استانداردهاي بین المللی در 
زمینه ایمنی و کیفیت تأکید و تصریح کرد 
که این اصول جزو اولویت هاي راهبردي 
شرکت هستند. وي خاطرنشان کرد؛ تحول در 
فرآیندهاي پالایش و افزایش بهره وري باید به 
نوعی برنامه ریزي شود که علاوه بر دستیابی 

به نتایج مطلوب، ضامن امنیت کارکنان و 
محیط زیست نیز باشد.

در جریان این بازدید، مدیران پروژه ها به 
تشریح چالش هایی پرداختند که در مسیر 
اجراي پروژه وجود دارد. مهندس امین دهقان؛ 
ضمن توجه به این دغدغه ها، بر لزوم ایجاد 
سازوکارهایی براي تسریع در حل مشکلات 
و کاهش موانع اجرایی تأکید کرد. وي بیان 
داشت که بهره گیري از فناوري هاي جدید 
و توانمندي هاي داخلی می تواند به شکل 
چشمگیري در بهبود روند اجرا، تکمیل و بهره 

برداري پروژه ها مؤثر باشد.
در ادامه، مدیرعامل با جمعی از پرسنل گفتگو 
کرد و به نظرات و پیشنهادات آنان جهت 
بهینه سازي فرآیندها گوش سپرد. وي اظهار 
امیدواري کرد که با تلاش جمعی و همکاري 
نزدیک میان بخش هاي مختلف، پروژه هاي 
در حال اجرا به زودي به بهره برداري برسد 
و سهم قابل توجهی در توسعه پایدار و رشد 

اقتصادي شرکت ایفا کند.

باحضور مهندس فرهاد امین دهقان  صورت گرفت:عضو شورای شهر شاهین شهر:

وزارت کشور ۱۰ اتوبوس خریداری شده 
شهرداری شاهین شهر را تحویل دهد

پیگیری روند اجرای پروژه ها و فرآیند 
تولید پالایشگاه نفت سپاهان

صنعت

 در پی انعقاد تفاهم نامه همکاري مشترك رایتل و ذوب آهن اصفهان 
براي هوشمندسازي زیرساخت هاي این مجتمع عظیم صنعتی، نشستی 
روز سه شنبه هفدهم مهرماه با حضور مهندس مهدي کوهی مدیرعامل 
ذوب آهن اصفهان، مدیران بخش هاي فناوري اطلاعات و اتوماسیون و 
ارتباطات این شرکت و دکتر محمدصادق کریمی عضو هیئت مدیره و 
مدیران ارشد رایتل  با موضوع کارخانه هوشمند در ذوب آهن اصفهان برگزار 
گردید.  در این جلسه مدیران بخش هاي اتوماسیون و ارتباطات و فناوري 
اطلاعات  خلاصه اي از وضعیت کنونی سازمان و اهمیت بهره گیري از 
تکنولوژي هاي نوین در کسب و کارهاي امروزي و نیاز به  گسترش هوش 

مصنوعی و دستیابی به انقلاب صنعتی پنجم ارائه نمودند.
در ادامه نمایندگان شرکت رایتل در خصوص نحوه همکاري جهت ارائه 
نقشه راه تحول دیجیتال و پروژه هاي هوشمندسازي توضیحاتی ارایه 
نمودند و مقررگردید کارگروه مشترکی جهت پیگیري موضوعات مطرح 

شده تشکیل گردد.

مهدي طغیانی روز چهارشنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: بیش از سه دهه 
مدیریت رودخانه زاینده رود نتیجه اي جز خشک بودن آن در 80 تا 90 درصد 

روزهاي سال در اصفهان بهمراه نداشته است.
نماینده مردم اصفهان در مجلس افزود: 24 متر مکعب بر ثانیه آب از سد 
زاینده رود رهاسازي می شود اما تنها حدود 12 متر مکعب آب به پایین دست 
می رسد و نیمی از آن در طول مسیر رودخانه ناپدید می شود که این میزان 

به اندازه آب آشامیدنی مورد نیاز استان اصفهان است.
وي با انتقاد از نبود شفافیت در میزان مصارف زاینده رود افزود: به عنوان مثال 
در فصل پاییز که باید پمپاژهاي آب زاینده رود در بالادست خاموش باشد 
اینگونه نیست و در نبود مدیریت اصولی همچنان برداشت هاي غیر مجاز 
آب انجام می شود. نماینده مجلس با بیان اینکه مردم اصفهان تا چه زمانی 
باید نظاره گر ترك خوردن خانه ها و آثار تاریخی خود به دلیل فرونشست 
زمین باشند، افزود: واقعیت این است که اکنون احیاي رودخانه زاینده رود 

با حیات اصفهان گره خورده و موضوع فقط حقابه هاي کشاورزي نیست.
طغیانی با تاکید بر اینکه سوء مدیریت متولیان در سطح کلان و منطقه اي 
اعتماد عمومی را نشانه رفته و این موضوع نیازمند بازبینی و اصلاح 
رویکردهاست، گفت: اعتماد عمومی با این نحوه مدیریت ها از بین می رود 

و چه بسا پیامدهاي بدتري به همراه داشته باشد.
نائب رییس کمیسیون اقتصادي مجلس با بیان اینکه مثال دیگري از این 
سوء مدیریت ها مربوط به حوزه خودرو است، افزود: هفت میلیارد دلار ارز 
پارسال با صدور مجوز واردات خودرو توسط مجلس براي این موضوع 
اختصاص یافت اما در حالی که براي خودروي مونتاژي ارز 40 هزار تومانی 

دریافت کردند آن را با ارز 100 هزار تومانی به مردم فروختند.
طغیانی تصریح کرد: راهکار برون رفت از این مسائل، ایجاد یک فرایند 
مدیریت منسجم و یکپارچه در همه سطوح است که این موضوع مغفول 

مانده است.

نماینده مردم اصفهان در مجلس شوراي اسلامی گفت: 
وزارت نیرو در دوره هاي گذشته آنطور که باید نتوانست 
در مدیریت و برخورد با برداشت هاي غیرمجاز از 
رودخانه زاینده رود موثر عمل کند و انتظار می رود این 
مطالبه بطور ملموس تر در دولت چهاردهم محقق شود.

هوشمندسازی ذوب آهن 
اصفهان با همکاری رایتل

نماینده اصفهان:

برخورد با برداشت های غیرمجاز 
از زاینده رود به خوبی انجام نشد

گروه اقتصاد| زاینده رود
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کاربران فضای مجازی در مورد 
ظاهر جدید میدان جلفا؛

جهان برای کاهش 
هزینه طلا و جواهرات 

چه می کند؟
 بانک هاي مرکزي جهان با وجود قیمت هاي 
بالا، همچنان به طلا اعتماد دارند. انتظار 
می رود نسبت فلز گرانبها در ذخایر بانک 
مرکزي جهانی در هفته هاي آینده نوسان 
داشته باشد. به گزارش تجارت نیوز،  بر 
اساس داده هاي جدید صندوق بین المللی 
پول، بانک هاي مرکزي جهانی در حال 
حاضر حدود 1.16 میلیارد اونس طلا دارند 
که مجموعا ارزش آنها بیش از 3 تریلیون 
دلار است. اکنون تنها کمتر از یک پنجم کل 
15.45 تریلیون دلار ذخایر طلا و ارز خارجی 

در اختیار بانک هاي مرکزي جهان است.
داده هاي صندوق بین المللی پول نشان 
می دهد در حالی که سهم دلار آمریکا در دهه 
گذشته به طور پیوسته کاهش یافته است، ارز 
دلار همچنان اصلی ترین دارایی ذخیره است. 
دلار آمریکا 6.7 تریلیون دلار یا 43 درصد از 

ذخایر طلا و ارز خارجی را تشکیل می دهد.
طلا در جایگاه دوم (19.8 درصد)، پس از آن 
یورو (14.7 درصد)، ین ژاپن (4.2 درصد)، پوند 
انگلیس (3.7 درصد)، دلار کانادا (1.9 درصد) 
دلار استرالیا (1.7 درصد) و رنمینبی-یوآن- 
چین (1.6 درصد) قرار دارند. سهم طلا در 
ذخایر بانک مرکزي افزایش یافته است 
زیرا بانک هاي مرکزي در 15 سال گذشته 
305 میلیون اونس خریده اند. قیمت در ماه 
سپتامبر به بالاترین حد خود یعنی 2685 دلار 
در هر اونس افزایش یافت و در عصر دوشنبه 

(7 اکتبر) اندکی به 2653 دلار کاهش یافت.
عملکرد این فلز گرانبها قوي بوده است زیرا 
بانک هاي مرکزي چین، روسیه و ترکیه در 
چند سال گذشته مقادیر زیادي را خریداري 
کرده اند. بسیاري از سرمایه گذاران نگران 
تنش هاي خاورمیانه و تأثیر زیاد آن بر قیمت 
طلا هستند. جنگ جاري در اوکراین، 
تحریم هاي جهانی علیه روسیه و تنش هاي 
ایالات متحده و چین نیز به افزایش علاقه 

و سرمایه گذاري در طلا کمک کرده است.
تحلیلگران می گویند که انتظار می رود با توجه 
به نوسانات بیش از حد قیمت طلا، نسبت طلا 
در ذخایر بانک مرکزي جهانی در هفته هاي 
آینده نوسان داشته باشد. با شروع کاهش 
نرخ هاي بهره، کاهش ارزش دلار آمریکا نیز 
به طلا کمک کرده است. علیرغم ارزش طلا 
به عنوان یک دارایی پولی، کارشناسان می 
گویند پیش بینی چگونگی حرکت قیمت ها 
آسان نیست. در آغاز سال، انجمن بازار شمش 
لندن بیش از 20 فروشنده و تحلیلگر فلزات 
گرانبها را مورد بررسی قرار داد. تنها یکی از 
آنها 2500 دلار در هر اونس را پیش بینی 
کرده بود، در حالی که برخی فکر می کردند 
قیمت در حدود 2300 دلار آمریکا خواهد بود.
بانک هاي سوئیسی همچنان به توصیه طلا 
به سرمایه گذاران بلند مدت ادامه می دهند. 
جفري کریستین، تحلیلگر اظهار کرده است 
پس از اینکه طلا از کمتر از 2000 دلار در 
هر اونس در فوریه شروع به افزایش کرد، 
بانک هاي مرکزي شروع به کاهش خرید 
طلا خود کردند. شرکت هاي جواهرسازي در 
هند، هنگ کنگ، تایوان، سنگاپور و جاهاي 
دیگر در تلاش براي مقابله با قیمت گزاف 

طلا، تحت فشار شدید قرار گرفته اند.

به گزارش تجارت نیوز، طی دهه اخیر چین به یکی از اصلی ترین قطب هاي 
صنعت خودرو در جهان تبدیل شده است. البته این پایان صنعت چین نیست 
و پیش بینی می شود در سال هاي آینده سهم بیشتري از بازارهاي جهانی را به 
خود اختصاص دهد. یکی از مزایاي خودروهاي چینی، مقرون به صرفه بودن 
آن هاست. در واقع، خودروهاي این کشور با قیمتی کمتر از میانگین خودروهاي 
اروپایی توانسته اند بر بازار اقتصادي ها تسلط پیدا کنند. چین با توجه به توان بالاي 
تولید و منابع فراوان در تولید باتري و خودروهاي برقی، در مقایسه با رقباي خود در 
موقعیت بهتري قرار دارد. اکنون این کشور با قابلیت تولید مقرون به صرفه خودرو، 
در زمینه فناوري هاي حمل و نقل برقی و خودروهاي خودران، جایگاه خود را در 
سطح جهانی تثبیت می کند. مرکز پژوهش هاي مجلس در گزارشی ذکر کرده 
است که منابع انرژي و هزینه هاي سبد خانواده، مهم ترین عوامل در هر بررسی 

فنی یا اقتصادي اکوسیستم حمل و نقل برقی هستند.
قیمت بالاي خودروهاي برقی مانع اصلی براي خرید این نوع از خودروها 
محسوب می شود. بسیاري از صاحب نظران انتظار داشتند که قیمت خودرو برقی 
متوسط به آسانی به زیر 30 هزار دلار  (در اروپا به زیر 30 هزار یورو) کاهش یابد. 
اما پیش بینی می شود که به جز چین، این رقم در شرایط فعلی براي بسیاري از 
تولیدکنندگان غیراقتصادي باشد. قیمت هاي بالاي 30 دلار بدون یارانه دولتی 
نیز براي اکثر کشورها جذاب نیست. در واقع به همین دلیل است که بسیاري از 

اروپایی هاي حاضر در چین به دنبال همکاري با خودروسازان محلی چینی اند.
در نمودار زیر متوسط قیمت خودروهاي برقی دراروپا و آمریکا در مقابل چین را بر 

اساس گزارش مرکز پژوهش هاي مجلس مشاهده می کنید.

مقایسه قیمت خودروهاي چینی در کارخانه و بازار ایران
همانطور که پیش تر به آن اشاره شد، یکی از مزیت هایی که خودروهاي 
چینی را در بازارهاي جهانی محبوب کرد،  قیمت پایین آن هاست و محصولات 
چینی با حفظ این مزیت توانست بازارهاي جهانی را در دست بگیرد. اما نکته قابل 
توجه در این میان آن است که خودروهاي اقتصادي چینی، در این حکم خودروي 
لوکس دارند و دیگر جزو اقتصادي ها حساب نمی شوند. حال این پرسش مطرح 
می شود که قیمت خودروهاي چینی که در بازار ایران حضور دارند، با قیمت 
کارخانه اي آن ها تا چه میزان تفاوت دارند؟ براي پاسخ به این پرسش ابتدا باید به 
این نکته اشاره کرد که خودروهاي چینی در بدو ورود به ایران هزینه هایی،  مانند 
تعرفه واردات، مونتاژ خودرو،  مالیات،  هزینه حمل و نقل و... بر  آن ها اضافه می شود.

خودروي تیگو 8 پرو هیبرید E پلاس که مدیران خودرو به تازگی آن را روانه 
بازار کرده است،  یکی از پرفروش ترین خودروهاي 2024 شرکت چري در چین 
محسوب می شود. تیگو 8 پرو Kunpeng e+ در چین به قیمت 153 و 900
یوان فروخته می شود که معادل حدود یک میلیارد و 400 میلیون تومان می شود.

چین طی سال هاي اخیر توانست بازارهاي اقتصادي 
جهان را تصاحب کند و به یکی از غول هاي خودروسازي 

جهان تبدیل شود.

 چینی ها بازار خودرو 
را تصاحب کردند

گزارش

محله جلفا یکی از بهترین جاهاي دیدنی اصفهان است که میان هتل جلفا، میدان جلفا 
و کلیسا وانک قرار دارد و از پرترددترین محله هاي اصفهان محسوب می شود. این 
محله محل سکونت ارامنه اصفهان است،جایی که مسلمان و مسیحی و زرتشتی و 
کلیمی و همه را گرد هم و با هم داشته و دارد؛ اما بیشتر به نام و آوازه ارمنی ها معروف 
است. ارمنی هاي تاجر که زمانی به اجبار به اینجا آمدند و شروع به ساختنِ دوباره کردند.

تغییر فیزیکی میدان جلفا اصفهان، در شبکه هاي اجتماعی واکنش هاي فراگیري در 
پی داشت که عموما این واکنش ها منفی و توام با عصبانیت کاربران بود.

مجید نادرالاصلی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با 
بیان اینکه هجدهم مهر و روزگاري این روز توسط 
برخی فعالان محیط زیست با عنوان «زاینده رود» 
نام گذاري شده است، اظهار کرد: مدتی پس از 
این اتفاق نیز در همین روز «زاینده رود» از سوي 
سازمان میراث فرهنگی به عنوان یک اثر طبیعی 

در فهرست میراث فرهنگی ایران قرار گرفت.

وي افزود: تمام اسناد بالادستی حکایت از 
زاینده رودي داشته است که همیشه زنده 
بوده و مردمان پیرامون آن در حد یک تاریخ با 
یکدیگر زندگی و معاشرت کرده و یک فرهنگ را 
ساخته اند، بنابراین می توان گفت، تمدن اصفهان 
از همین زنده و جاري بودن زاینده رود بوده که 

شکل گرفته است.

رئیس کمیسیون ویژه آب 
شورای شهر اصفهان:

پاتوق ارامنه اصفهان 
را زخمی کردند، مردم 
عصبانی شدند

ما «زاینده رود» را 
زنده می خواهیم

سرپرست معاونت فرهنگی جهاد دانشگاهی اصفهان 
گفت: مهمترین هدف برگزاري پنجمین دوره «جایزه 
منطقه اي دانشجویی داستان کوتاه زاینده رود»، پرداختن 

به هویت فرهنگی این حوضه آبریز است.
به گزارش ایرنا، حامد سیار خلج روز چهارشنبه در جمع 
خبرنگاران افزود: با توجه به اهمیت زاینده رود در ابعاد 
مختلف، تصمیم گرفتیم با زبان هنر به این مساله مهم 
بپردازیم و بر همین اساس مقرر شد «جشنواره داستان 
کوتاه» ویژه دانشجویان تمام مقاطع تحصیلی در سه 
استان حوضه آبریز رودخانه شامل اصفهان، چهارمحال 

و بختیاري و یزد برگزار شود.
سرپرست معاونت فرهنگی جهاد دانشگاهی اصفهان 
افزود: در این راستا فراخوان «پنجمین دوره جایزه 
منطقه اي دانشجویی داستان کوتاه زاینده رود» در 2
قالب «داستان کوتاه»،« داستان کوتاه کوتاه» و «بخش 

آزاد» منتشر شد.
وي با بیان اینکه هر دانشجو می تواند در تمام بخش ها 
با یک اثر منتشر نشده شرکت کند، گفت: داستان کوتاه 
باید حداکثر پنج هزار کلمه و داستان کوتاه کوتاه حداکثر 

یکصد کلمه باشد.
سیار خلج تصریح کرد: مشارکت همزمان دانشجویان 
سه استان حوضه آبریز زاینده رود می تواند منشاء 

همبستگی بین این استان ها در موضوع آب شود.
دبیر علمی این جشنواره نیز گفت: این رویداد در چهار 
دوره قبل بصورت سراسري برگزار می شد که مورد 

بی مهري قرار گرفت و قلمروي آن منطقه اي شد.
سیاوش گلشیري افزود: با توجه به قلم، دقت و ریزبینی 
دانشجویان، این رویداد می تواند بسته مهمی براي 

تصمیم گیري مسوولان در باره مساله زاینده رود باشد.
وي مهلت ارسال آثار به دبیرخانه جشنواره را تا پایان 
بهمن امسال و زمان برگزاري این رویداد را اردیبهشت 

سال آینده عنوان  کرد.
به گزارش ایرنا، زاینده رود به طول بیش از 400 کیلومتر 
در دهه هاي اخیر بدلیل برداشت هاي بیرویه در بالادست، 
انتقال آب به حوضه دیگر، تراکم جمعیت و تا حدودي 
کاهش نسبی بارندگی ها، به یک رودخانه با جریان 
دوره اي، تبدیل و در پایین  دست در فصول گرم بویژه 

تابستان با خشکی مواجه شده است.

جشنواره «داستان کوتاه زاینده رود» بدنبال هویت یابی این حوضه آبریز است

پس از افزایش تعرفه هاي آب و برق، 
گمانه زنی ها نسبت به افزایش قیمت 
دیگر حامل هاي انرژي بالا گرفته است. 
آیا قرار است قیمت گاز هم افزایش یابد؟

به گزارش تجارت نیوز، با ورود به فصل 
سرد سال، نگرانی ها نسبت به کمبود 
گاز و قطعی هاي پی در پی بالا گرفته 
است. تیغ این کمبود بیش از همه متوجه 
صنایع است که علنا در صورت نبود گاز، 

با کاهش تولید روبه رو می شوند.
70 روز از زمان روي کار آمدن دولت 
چهاردهم می گذرد و یکی از مهم ترین 
راهکارهایی که همواره در دستور کار 
مسئولان قرار دارد، راهکار افزایش 
قیمت است. بعد از افزایش تعرفه آب 
و برق، اظهاراتی مبنی بر افزایش تعرفه 

گاز به گوش می رسد.
در تابستان سال 1402، تعرفه مشترکان 
کم مصرف یعنی سه پله ابتدایی، هیچ 
تغییري نکرد ولی تعرفه مشترکان 
پرمصرف مانند سال 1401 در هر پله 
تعیین شد. تعرفه پله هاي 11 و 12، یعنی 
مشترکان بسیار پرمصرف، به ترتیب 

5000 و 6000 تومان است.

دفاع از افزایش قیمت گاز
پس از افزایش تعرفه آب و برق، 
شرکت  مدیرعامل  نوشادي،  رضا 
مهندسی و توسعه گاز، در گفت وگو با 
ایلنا از افزایش تعرفه گاز نیز دفاع کرده 

است.
وي در همین زمینه تشریح کرد: سال 
گذشته 4 همت از 8 همت درآمد شرکت 
ملی گاز از محل گاز خانگی و تجاري به 

مردم پاداش صرفه جویی داده شد، اما از 
پرمصرف ها، یعنی حداقل دهک هاي 
8 تا 10 جامعه انتظار می رود که قیمت 
واقعی گاز را بپردازند. او لزوم پرداخت 
قیمت واقعی را به جهت به کارگیري آن 
مبلغ براي توسعه میادین جدید، سرعت 
بخشیدن به طرح هاي ذخیره سازي، 
تعویض لوله هاي قدیمی و اصلاح 
ایستگاه هاي تقویت فشار عنوان کرده 
است. موضوعی که قرار بود از طریق 
منابع دیگري توسعه یابد و خیر آن به 
مردم برسد! نوشادي همچنین از افزایش 
قیمت گاز صنایع نیز دفاع کرد و استدلال 
کرد که صنایعی مانند فولاد، سیمان و 
پتروشیمی درآمد بالایی دارند و باید 
قیمت واقعی گاز را بپردازند. زمانی فولاد 
و پتروشیمی به گاز 17سنتی معترض 
بودند و آن را تا هفت سنت به ازاي هر 
مترمکعب رساندند. اکنون بهاي گاز 
5000 تومان در هر متر مکعب بوده اما 
همین صنایع حاضر شده اند گاز را هر متر 
مکعب 20 سنت، یعنی 10هزار تومان، 
از بورس خریداري کنند تا زمستان با 

مشکل قطعی گاز مواجه نشوند.
گونه  این  را  اقدام صنایع  این  او 
تحلیل می کند که گاز 20سنتی در 
معادلات اقتصادي صنایع به صرفه 
است و از همین جهت باید قیمت گاز 

اختصاص یافته به آن ها افزایش یابد.

صنایع به دنبال جلوگیري از 
تعطیل شدن هستند

باید گفت صنایع علنا مجبور به خرید 
گاز 20سنتی از بورس شده اند چرا که 

در غیر این صورت باید تولید را متوقف 
می کردند. قطع گاز صنایع به قدري 
اسفناك است که مشکلات بسیاري 

براي آن ها به وجود آورده است.
در زمینه ضرر و زیان هاي ناشی از کمبود 
گاز، حسین میرافضلی، مدیرعامل اسبق 
پتروشیمی جم، در گفت وگو با انرژي 
پرس در دي ماه 1402 بیان کرده بود 
اگر مشکل کمبود گاز حل نشود، در 
سال  آینده 6 میلیارد دلار زیان به صنایع 

سنگین ایران وارد می شود.
همچنین مطابق بررسی هاي گزارش 
اتاق ایران، بین 172 میلیون تا 241

از سود مجتمع هاي  میلیون دلار 
پتروشیمی یا ارزش افزوده کشور، با 
اعمال محدودیت عرضه گاز طبیعی 
خوراك از دست می رود. مجتمع هاي 

پتروشیمی به دلیل وابستگی به خوراك 
گازي، از مهم ترین صنایعی هستند که 
به دنبال قطعی گاز، متحمل ضرر و 

زیان هاي متعددي می شوند.
ضرر و زیان هاي تحمیل شده به صنایع 
نشان می دهد که علنا طی یک هزینه-

فایده ساده، آن ها مجبور شدند که گاز 
را به قیمت بالاتري خریداري کنند تا 
صنعت به طور کل تعطیل نشود. از این 
اقدام نباید این نتیجه را گرفت که قیمت 
گاز باید به براي این صنایع افزایش 
یابد. علنا آن ها به دنبال قطعی مکرر گاز 

مجبور به این اقدام شده اند!
افزایش قیمت حامل هاي 
انرژي منجر به افزایش 

تورم خواهد شد
علنا افزایش قیمت گاز منجر به افزایش 

بهاي تمام شده کالاهاي تولیدي این 
صنایع خواهد شد. کما اینکه در حال 
حاضر نیز به دنبال افزایش هزینه ها، 
قیمت محصولات آن ها افزایش یافته 
است. اتفاقا خرید گاز به قیمت 20 سنت 
نیز در این روند اثرگذار بوده اما این اقدام 
ناشی از تخصیص نیافتن گاز موردنیاز به 
آن هاست. به نظر می رسد که راهکار 
قیمتی جبران ناترازي ها پس از آب و 
برق به گاز نیز خواهد رسید. این موضوع 
نشان می دهد که دولت چهاردهم به 
سمت آن چه اصلاح قیمت ها نامیده 
می شود، حرکت کرده است. این موضوع 
نگرانی ها نسبت به افزایش قیمت دیگر 
حامل هاي انرژي را نیز بالا برده است. آیا 
دولت چهاردهم نهایتا به دنبال افزایش 

قیمت بنزین است؟

دولت چهاردهم در مسیر افزایش قیمت حامل های انرژی؛

قیمت گاز افزایش می یابد؟
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آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

بر رای شماره  140360302007003916 هیات اول موضوع قانون تعیین  برا
در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  فلاورجان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد 
صادره   7517 شناسنامه  بشماره  قاسم  فرزند  قهدریجانی  کاظمی  علی  آقای 
از قهدریجان  دریک باب تعمیرگاه  به مساحت  02 / 113 مترمربع پلاک 386 
کاظمی سلطان  آقای  رسمی  ازمالک  خریداری  قهدریجان   در  واقع   اصلی 

 فرزند حبیب اله محرزگردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 
15 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض 
خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 04 / 07 /1403                   

تاریخ انتشار نوبت دوم : 19 / 07 / 1403
شناسه:1792697

مظاهرعباسی قلعه شاهی- رئیس ثبت اسناد واملاک فلاورجان

    آگهی مفاد آراء صادره توسط هیات حل اختلاف موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان مبارکه
نظر به اینکه طبق آراء صادره توسط هیأت فوق الذکر تصرفات مفروزی یا مشاعی افراد مشروحه ذیل 
به استناد اسناد مالکیت رسمی مشاعی یا قباله انتقال عادی مورد تأیید قرار گرفته است لذا طبق ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ، مفاد آراء صادره در دو 
نوبت به فاصله 15 روز در دو روزنامه اصفهان امروز و اخبار اصفهان منتشر می گردد تا چنانچه شخص 
یا اشخاصی نسبت به آراء مذکور معترض باشند از تاریخ انتشار نوبت اول آگهی روزنامه ظرف مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف 
یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نمایدو گواهی 
تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد. در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه خواهد بود .و چنانچه اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا  معترض ، گواهی تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند، اداره ثبت محل مبادرت به صدور سند مالکیت بنام 

متصرف می نماید. لیکن صدور سند مالکیت جدید مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .
1- رأی شماره 140360302009002733مورخ06/26/ 1403 خانم زهرا مالکی شیخ ابادی فرزند 
رجبعلی در  ششدانگ یکباب خانه نیمه ساز به مساحت 184.81 مترمربع مجزی شده از پلاک شماره 
1262فرعی از 19- اصلی واقع در بخش 8حوزه ثبت ملک مبارکه و با واسطه از مالک رسمی سیف اله 

خدارحمی بموجب سند شماره 3485مورخ 1346/05/04 دفترخانه 4-شهرضا
2- رأی شماره 140360302009002489مورخ1403/06/18خانم ارزو باقریان سرارودی فرزند 
علی اصغر در ششدانگ یک باب خانه نیمه ساز به مساحت 194.82 متر مربع مجزی شده از پلاک 
شماره268 فرعی از 5- اصلی واقع در بخش 8ثبت ملک مبارکه انتقالی و با واسطه از مالک رسمی 

لطف اله باقریان بموجب سند شماره 20705مورخ 1351/03/08دفترخانه 3 -شهرضا
3- رأی شماره 140360302009002520مورخ1403/06/19 اقای عبدالرسول قربانی  فرزند 
عزیزاله در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 89.92 متر مربع مجزی شده از پلاک  شماره 128 

فرعی از 16- اصلی واقع در بخش 8ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی عزیزاله قربانی 
اسماعیل ترخانی و فاطمه دلیلی اسماعیل ترخانی 

4- رأی شماره 140360302009002519 مورخ  1403/06/19 اقای احمدرضا شفیعیان  فرزندحیدر 
در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 222.56متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 128 فرعی 
از16 - اصلی واقع در بخش8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی عزیزاله قربانی اسماعیل 

ترخانی و فاطمه دلیلی اسماعیل ترخانی 
5- رأی شماره 140360302009002728مورخ  1403/06/26 اقای محسن شفیعی فرزند حسین 
در 200 سهم مشاع از 816.47سهم ششدانگ یک قطعه زمین زراعی  به مساحت816.47 متر مربع 
مجزی شده از پلاک  شماره 309فرعی از 3- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه 

از مالک رسمی عباس شالفروش 
6- رأی شماره 140360302009002729 مورخ   1403/06/26 خانم زهرا هاشمی فرزند صفرعلی 
در 616.47 سهم مشاع از 816.47 سهم ششدانگ یک قطعه زمین زراعی  به مساحت 816.47متر 
مربع مجزی شده از پلاک شماره 309 فرعی از 3- اصلی واقع در بخش8 ثبت اصفهان انتقالی با 

واسطه از مالک  رسمی عباس شالفروش 
7- رأی شماره 140360302009002522مورخ 1403/06/19 خانم محبوبه وهابی مبارکه فرزند 
علی اکبر در  سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین زراعی  به مساحت 200.03 متر مربع 
مجزی شده از پلاک  شماره 817 فرعی از 19-اصلی واقع در بخش 8ثبت ملک مبارکه انتقالی با 
واسطه از مالک رسمی فاطمه شیخ زاده بموجب سند شماره 5617مورخ 1327/11/24 دفترخانه 

39-اصفهان
8- رأی شماره 140360302009002524مورخ  1403/06/19خانم فاطمه شیخ زاده قهنویه  فرزند 
عبدالمجید  در ششدانگ یک قطعه زمین زراعی  به  مساحت 621.25 متر مربع مجزی شده از پلاک 
شماره 817 فرعی از 19- اصلی واقع در بخش 8ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

فاطمه شیخ زاده  بموجب سند شماره 5617 مورخ 1327/11/24 دفتر 39-اصفهان
9-رأی شماره 140360302009002523مورخ  1403/06/19 اقای حجت اله حقیقی قهنویه  

فرزند رحمت اله در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین زراعی  به مساحت 200.03متر 
مربع مجزی شده از پلاک شماره 817 فرعی از 19- اصلی واقع در بخش 8ثبت ملک مبارکه انتقالی 
با واسطه از مالک رسمی فاطمه شیخ زاده بموجب سند شماره 5635 مورخ 1327/12/05 دفتر 

39-اصفهان  
10-رأی شماره 140360302009002630مورخ  1403/06/22 اقای حمیدرضا امیرخانی سرارودی 
فرزند علی در ششدانگ یک باب ساختمان به  مساحت 222.78 مترمربع مجزی شده از پلاک شماره 

1- اصلی واقع در بخش9 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی محمد رحیمی 
11-رأی شماره 140360302009002731مورخ  1403/06/26 اقای محسن نادری ادرگانی 
فرزند قاسمعلی در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 186.72متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 
478- اصلی واقع در بخش9 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی اکبر نادری بموجب 

سند شماره 33546مورخ1348/03/27 دفترخانه 86-اصفهان
12-رأی شماره 140360302009002732مورخ  1403/06/26 اقای محسن نادری ادرگانی فرزند 
قاسمعلی در ششدانگ یک باب خانه نیمه ساز به مساحت 303.07متر مربع مجزی شده از پلاک 
شماره 12- اصلی واقع در بخش8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی حسین صفائی 
13-رأی شماره 140360302009002723مورخ  1403/06/26 اقای مسلم احمدپور مبارکه فرزند 
محمد در ششدانگ یک قطعه زمین زراعی به مساحت 1820متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 

505- اصلی واقع در بخش9ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی فضل اله مهریار 
14-رأی شماره 140360302009002498مورخ  1403/06/18 اقای کوروش رئیسی  فرزند رضا 
در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 261.98متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 1- اصلی واقع در 
بخش9ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی عبداله رئیسی بموجب سند شماره 52291 

مورخ 1350/11/06دفترخانه 29-اصفهان
تاریخ انتشار اول : 1403/07/04                           تاریخ انتشار دوم : 1403/07/19                                                            

شناسه: 1792221
رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان مبارکه- مظاهر نصرالهی



کارآفرین موفق 
و مالک چرم مشهد

رضـا حمیـدي یـکی از موفـق ترین 
کارآفرینـان ایـرانی و بنیانگـذار 
برندهـاي موفـقی همچون«چـرم 
مشـهد» و  «فـرش نگین مشـهد»، 
«کارخانجـات  لالـه»،  «پتـوي 
«شـرکت  مشـهد»،  ریسـندگی 
نـان  «برنـد  مشـهد»،  رنگـرزي 
گنـدم دشـت» و «حوله یاس سـپید 

مشهد» است. 
رضـا حمیـدي در اولیـن روز مهر ماه 
1319 در مشـهد متولـد شـد. فرزنـد 
ارشـد خانـواده بـود و چهـار بـرادر و 
دو خواهـر داشـت. پـدرش کارگاه 
گلـدوزي کوچکی داشـت کـه بقچه 
 هاي سـوزنی، جانمـاز و پارچـه  هاي 
گلـدوزي شـده تولیـد می کردنـد و 
بـه زائریـن می فروختنـد. درکـودکی 
تابسـتان ها وي بـه مغازه پـدر می رفت. 
به گفتـه خودش پـدرش چندیـن بار 
به وي تذکـر داده بود که پشـت چرخ 
گلـدوزي ننشینـد و باوجـود علاقـه 
وي به کار، جلـوي در مغازه بسـاطی 

براي رضا پهن می کرد. 
در اواسـط سـال 75 در جریـان یـک 
سـفر کاري عـازم شـهر همـدان 
شـد. مقصـد وي کارگاه کوچـک 
چرم سـازي بـود کـه مدت هـا بـود 
کـه رونـق در آن جریـان نداشـت. 
وي تمـام توان خـود را بـه کار گرفت 
تـا بـر کالبـد بی جـان آن کارگاه 
چرم سـازي روحی تـازه بدمـد. وي 
کـه از تاریـخ چرمسـازي کشـور بـه 
وجـد آمـده بـود و مطلـع شـده بـود 
کـه مرغوب تریـن چـرم گوسـفندي 
جهـان در  ایـران تولیـد می شـود 
امـا بخـش بـزرگی از ان بصـورت 
مـواد اولیه بـه خـارج از کشـور صادر 
می شـود و برندهـاي بـزرگی از آن 

ساخته میشود. 
وي مصمـم شـد ایـران را در تولیـد 
محصـولات چـرمی، خودکفـا کنـد. 
چرم سـازي  کوچـک  کارگاه  آن 
الهام بخـش رضا براي بنـاي کارخانه  
اي در شهر مشهد شـد که امروز چرم 

مشهد نام دارد. 
ئقـه  ایـن تغییـر سـبب شـد تـا ذا
مخاطـب ایـرانی تغییـر کـرده و 
ارزش کالاي چـرمی تولیـد داخـل 
درك شـده باشـد. حمیـدي موفـق 
شـد فروشـگاه هاي بیشـتري را در 
گسـتره بـزرگی از کشـور تاسیـس 
کنـد. فروشـگاه هایی کـه نـه تنهـا 
محـل ارائـه محصـولات چـرمی، 
بلکـه خـود بخـشی از خاطـرات هـر 

شهرند. 
داسـتان رضا حمیدي، داسـتان همه 
کارآفرینـان ایـرانی اسـت که عشـق 
این آب و خاك، در وجودشـان جاري 

است. 

رضا حمیدی
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اولین روزنـامه اقتصـادى دو زبانه استان اصفهان

بر اساس گزارش سالانه انجمن سرمایه گذاري خطرپذیر 
کشور، این انجمن بیش از 9 هزار میلیارد تومان سرمایه ثبتی 
دارد و حجم سرمایه گذاري خطرپذیر آن به 3202 میلیارد 
تومان در سال 1402 و حجم ارائه تسهیلات توسط اعضاي 
انجمن در سال 1402 به عدد 2153 میلیارد تومان افزایش  
یافته است.  به گزارش ایسنا، انجمن سرمایه گذاري خطرپذیر 
کشور در محل نمایشگاه بین المللی اصفهان از گزارش سالانه 
عملکرد اعضاي خود رونمایی کرد. این گزارش، باهدف 
انعکاس شفاف وضعیت تأمین مالی نوآوري و ارائه آمار و 
تحلیل هاي جامع در سرفصل هاي سرمایه گذاري خطرپذیر، 
تسهیلات، ضمانت نامه و جمع سپاري مالی به همت انجمن 

سرمایه گذاري خطرپذیر تهیه  شده است.
در این مراسم عباسعلی کارشناس، دبیر انجمن سرمایه گذاري 
خطرپذیر، ماهیت این گزارش را شرح داد و گفت: انجمن، این 
گزارش را با توجه به اهمیت داده هاي نظام تأمین مالی براي 
کارآفرینان و مدیران بنگاه هاي اقتصادي کشور از سال 1391
به صورت سالیانه تهیه و منتشر می کند. این گزارش شامل 
چهار بخش اصلی است و داده هاي آن بر اساس خوداظهاري 
اعضاي انجمن تهیه می شود. بخش اول به توصیف تعداد، 
تنوع و ویژگی هاي بازیگران تأمین مالی عضو انجمن 
اختصاص دارد. بخش دوم به عملکرد اعضاي انجمن در 

حوزه سرمایه گذاري خطرپذیر در چهار محور سرمایه گذاري 
خطرپذیر مستقیم، سرمایه گذاري خطرپذیر غیرمستقیم، 
سرمایه گذاري در پروژه و سایر سرمایه گذاري ها می پردازد. در 
بخش سوم، عملکرد اعضا در زمینه ارائه انواع تسهیلات به 
زیست بوم نوآوري (قرض الحسنه، جعاله، لیزینگ و استصناع) 
و همچنین منابع تأمین آن بیان می شود. در نهایت، بخش 
چهارم به بیان عملکرد اعضا در حوزه صدور انواع ضمانت نامه 
(ارجاع کار، انجام تعهدات، پیش پرداخت، گمرکی و تعهد 
پرداخت) می پردازد. دبیر انجمن سرمایه گذاري خطرپذیر 
با بیان اینکه مجموع سرمایه ثبتی اعضاي انجمن به بیش 
از 9 هزار میلیارد تومان رسیده است که حاکی از اهمیت 
این مجموعه ها در راهبري زیست بوم نوآوري و فناوري 
کشور است، اظهار کرد: تأسیس شرکت ها و صندوق هاي 
سرمایه گذاري خطرپذیر و جذب منابع دولتی و غیردولتی 
در این نهادها باعث افزایش حجم سرمایه گذاري خطرپذیر 
به 3202 میلیارد تومان در سال 1402 شده است، همچنین 
حجم ارائه تسهیلات توسط اعضاي انجمن در سال 1402

به عدد 2153 میلیارد تومان افزایش  یافته است. 
کارشناس، به بیان میزان داده هاي مربوط به صدور 
ضمانت نامه ها پرداخت و افزود:  مهم ترین رشد و افزایش را 
می توان در حجم ضمانت نامه هاي اعضاي انجمن مشاهده 

کرد که در سال 1402 رشد 162 درصدي نسبت به سال قبل 
را تجربه کرده و به 20291 میلیارد تومان رسیده است. ازجمله 
اسناد بالادستی مهم در این زمینه، اصلاح آیین نامه تضمین 
معاملات دولتی و تصویب قانون جهش دانش بنیان است که 
تأثیر آن بر افزایش حجم ضمانت نامه ها به ویژه از سال 1399
به بعد مشهود است. وي از افزوده شدن بخش هایی به گزارش، 
بر اساس نیاز روز زیست بوم خبر داد و در این باره گفت: در 
گزارش امسال بخشی به معرفی خروج هاي سرمایه گذاران 
خطرپذیر اختصاص  داده  شده و با توجه به افزایش عملکرد 
سکوهاي تأمین مالی جمعی در تأمین مالی بنگاه هاي 
زیست بوم نوآوري کشور در سال 1402، پیوست ویژه اي براي 
گزارش عملکرد و داده هاي آنها در گزارش اختصاص  یافته 
است. همچنین با انعکاس خلاصه اي از فعالیت هاي صندوق 

نوآوري و شکوفایی، بر جامعیت این گزارش افزوده ایم.
سید محمدحسین سجادي نیري، رئیس هیات مدیره انجمن 
سرمایه گذاري خطرپذیر نیز در این مراسم ضمن تشریح 
اهمیت این گزارش گفت: در سال گذشته، صنعت ما با 
چالش ها و فرصت هاي بسیاري روبه رو بود. این گزارش به 
ما کمک می کند تا نقاط قوت و ضعف خود را شناسایی کرده 
و در جهت بهبود تلاش کنیم. ما در انجمن سرمایه گذاري 
خطرپذیر کشور وظیفه خود می دانیم براي ارتقاي جایگاه 

دیده بانی و تصمیم سازي انجمن تلاش کنیم و امیدواریم 
با هم افزایی و مشارکت اعضا، در شکل دادن به داستان هاي 

موفقیت آینده توفیق پیدا کنیم.
رئیس هیات مدیره انجمن سرمایه گذاري خطرپذیر در ادامه به 
فعالیت هاي یک سال اخیر انجمن پرداخت و گفت: انجمن در 
یک سال گذشته چالش هایی داشت، اما ترجیح می دهم ناظر 
به آینده صحبت کنم. ما تلاش کرده ایم تعاملات را به حداکثر 
برسانیم و این گردهمایی که اتفاق مبارك خروج از تهران را 
رقم زد، مصداق این تلاش ها و حاصل همراهی اکوسیستم 
اصفهان است. ازنظر من انجمن، چیزي جز جمع شما و این 
هم افزایی ها نیست و اثرگذاري انجمن منوط به همت جمع 
ماست. در این میان، علاوه بر روال سابق عضوگیري، تلاش 
کردیم علاوه بر حضور ارزشمند اعضاي قدیمی تر به طور 
فعالانه از مجموعه هاي اثرگذار براي عضویت در انجمن 
دعوت کنیم. از جمله برآیندهاي این پویایی در عضوگیري، 
شکل گیري کمیسیون صندوق هاي سرمایه گذاري خطرپذیر 
شرکتی در انجمن در بدو مجوزگیري این صندوق ها بود. تمام 
تلاش ما در این گام، گشودن مسیرهاي تازه اي از تعامل اعضا 
و شکل گیري ساختارهاي مشارکت، اثربخش بوده است 
و براي برداشتن گام هاي بعدي به استقبال یاري تک تک 

بازیگران تأمین مالی کشور می رویم.

بر اساس گزارش سالانه انجمن سرمایه گذاری 
خطرپذیر اعلام شد؛

سرمایه گذاری 
خطرپذیر ۳۲۰۲
میلیارد تومانی در 
اکوسیستم نوآوری 
کشور

عکس خبر

پیش ثبت نام نمایشگاه ایران هلث ۱۴۰۴ آغاز شد
پیش ثبت نام نمایشگاه ایران هلث 1404 آغاز 
شد و بر اساس آن شرکت هاي فعال در حوزه 
سلامت اعم از شرکت هاي تجهیزات پزشکی، 
دندانپزشکی، دارویی و آزمایشگاهی می توانند 
با ثبت نام در این مرحله از امتیاز اولویت در 

جانمایی بهره مند شوند.
به گزارش ایسنا، بیست و ششمین نمایشگاه 

بین المللی تجهیزات پزشکی، دندانپزشکی، 
دارویی و آزمایشگاهی (ایران هلث 1404)، 
نیمه دوم اردیبهشت 1404 به همت پارك 
فناوري پردیس و با حضور فعالان حوزه 

سلامت برگزار می شود.
دبیرخانه نمایشگاه ایران هلث فراخوان پیش 
ثبت نام در نمایشگاه ایران هلث 1404 را 

منتشر کرده است. بر اساس این فراخوان، 
شرکت هاي تجهیزات پزشکی، دندانپزشکی، 
دارویی و آزمایشگاهی می توانند با مراجعه به 
https://digiform.ir/wd9010ab8 نشانی

اطلاعات اولیه و درخواست حضور خود در این 
نمایشگاه را ثبت کنند.

بر اساس اعلام پارك فناوري پردیس، پس 

از ثبت  اطلاعات حتما کد پیگیري ارائه شده 
براي استفاده در مراحل بعدي ثبت نام ذخیره 

شود.
و  چینی  روس،  شرکت هاي  از  تعدادي 
ایرانی پیش  ثبت نام خود را در حین برگزاري 
نمایشگاه ایران هلث 1403 -که در اردیبهشت 

 و خرداد ماه امسال برگزار شد- انجام داده اند.

حضور ایران در بین ۵ کشور دارنده نانوکاتالیست تولید بنزین

تولید  با  فناور  شرکت هاي  از  یکی 
نانوکاتالیست هاي پیشرفته تولید بنزین، 
ایران را در میان 5 کشور دارنده این فناوري 

قرار داده است.
به گزارش ایسنا، نانوکاتالیست هاي تولید 
بنزین، یکی از ضروري ترین و راهبردي ترین 
نانوکاتالیست هاي مورد نیاز در صنعت 
پالایشگاهی کشور در جهت تولید بنزین 
با استانداردهاي یورو 4 و 5 (عدد اکتان بالا) 
است. نانوکاتالیست  نفتا ریفرمینگ بر پایه 

گاما آلومیناي نانوساختار، یکی از این مواد 
است که براي تولید بنزین در پالایشگاه ها 
یک ماده حیاتی و بنیادین محسوب می شود. 
این نوع نانوفرآورده ها، براي تولید بنزین 
و مواد آروماتیک در پالایشگاه ها به کار 
می رود و مشخصه طول عمري بین 8 تا 

10 سال دارد.
یکی از شرکت هاي دانش بنیان با دستیابی 
به این فناوري ایران را در بین 5 کشور دارنده 

این فناوري قرار داد.

تولید  حوزه  در  فعال  شرکت  این 
نانوکاتالیست هاي پیشرفته موفق به تولید 
انواع فرآورده هاي نانوکاتالیستی همچون 
نفتا ریفرمینگ به منظور افزایش عدد اکتان 
(NR-13LD)، نانوکاتالیست نفتا ریفرمینگ 
بنزین سازي (CR-13)، نانوکاتالیست نفتا 
ریفرمینگ (CR-12L)، نانوکاتالیست نفتا 
ریفرمینگ آروماتیک سازي (AR-11) و 
نانوکاتالیست نفتا ریفرمینگ بنزین سازي 
(IR-86A) با اخذ گواهی نانومقیاس از ستاد 

توسعه فناوري هاي نانو و میکرو شده است.
فعل و انفعالات اسیدي معمولاً در فرایند 
ریفرمینگ با این نانوکاتالیست ها، بر عهده 
نانوآلومینا و فعل و انفعالات هیدروژن زدایی 
توسط برخی نانوفلزاتی انجام می شود که 
بر روي این نانوکاتالیست ها تلقیح شده اند؛ 
بنابراین نانو کاتالیست هاي پایه آلومینا در 
این رده، از جمله نانوکاتالیست هاي بسیار 
مناسب براي فرایند ریفرمینگ نانوکاتالیستی 
است که هر دو جزء یادشده در این شرکت 

تولید می شود.
پژوهش، فناوري، تجاري سازي و تولید 
شرکت  این  خدمات  و  محصولات 

براي تولید نانوکاتالیست هایی همچون 
نانوکاتالیست نفتا ریفرمینگ، شامل تولید پایه 
نانوکاتالیست ها، نانوکاتالیست هاي همگن، 
نانوکاتالیست هاي ناهمگن، مشتقات فلزات 
گرانبها، احیاء و بازیابی نانوکاتالیست ها، 

فناوري نانو و تولید انواع نانوساختارها است.
به نقل از ستاد نانو، نانوکاتالیست هاي 
پیشرفته نفتا ریفرمینگ با ساختار نانو 
و مقادیر مناسب پلاتین، رنیوم و قلع بر 
پایه نانوکریستال گاما آلومینا و زئولیت 
مناسب ترین نانوکاتالیست براي واحد 
ریفرمینگ نانوکاتالیستی در جهت افزایش 
عدد اکتان و افزایش نسبت ایزوپارافین ها به 
بنزن در محصول ریفرمیت است و با استفاده 
از فناوري نانو در بارگذاري فلز دوم و یا سوم در 
این نانوکاتالیست ها، با آرایش مناسب در کنار 
پلاتین و بر روي پایه با اسیدیته معین، میزان 
و نحوه فعالیت، جداسازي، گزینش پذیري 
و پایداري نانوکاتالیست بهینه تر و مطلوب  

تر شده است.
مزیت اصلی این محصولات بی نیازي 
نسبت به واردات کاتالیست هاي گرانقیمت 

از خارج کشور در شرایط تحریم است.

امتیاز: ۶۸/۵

خبر

تولید سیستم 
سنجش اختلالات و 

ناهنجاری های اسکلتی 
در کشور

یکی از شرکت هاي دانش بنیان براي اولین 
موفق به تولید و بومی سازي سیستم سنجش 
اختلالات اسکلتی شده است که از طریق 
نشانگرهاي فعال و غیرفعال فروسرخ و 
دوربین فروسرخ جهت استخراج اختلالات 

و ناهنجاري هاي بدن استفاده می کند.
به گزارش ایسنا، محمد یوسفی، مدیرعامل 
این شرکت دانش بنیان در توضیح کاربست 
محصول دانش بنیان این شرکت به نام 
سیستم سنجش اختلالات اسکلتی، توضیح 
داد: این محصول، تشخیص دهنده اختلالات 
اسکلتی بدن انسان در نماهاي مختلف بدن 
است که از نشانگرهاي فعال و غیرفعال 
فروسرخ و دوربین فروسرخ جهت استخراج 
اختلالات و ناهنجاري هاي بدن استفاده 

می کند.
وي ادامه داد: پس از ثبت تصویر توسط 
نرم افزار، دستگاه در نماهاي مختلف بدن 
(تصویر فونتانل قدامی و خلفی و تصویر 
ساجیتال) تصاویر را در نرم افزار توسط 
الگوریتم هاي پردازش تصویر و معادلات 
بیومکانیکی آنالیز می کند. سپس داده هاي 
بیومکانیکی مانند زوایاي مفصلی با داده هاي 
نرمال موجود در پس زمینه نرم افزار مقایسه 
شده و نتیجه به صورت یک گزارش منسجم 
و کامل در قالب پی دي اف در اختیار کاربر 

قرار می گیرد.
به گفته یوسفی در هر بخش در صورت وجود 
ناهنجاري، تمرینات مرتبط با رفع و بهبود 
ناهنجاري توسط نرم افزار پیشنهاد می شود 

که با تائید پزشک قابل استفاده خواهد بود.
وي با بیان اینکه طراحی تمام صفحات، 
الگوریتم ها و معادلات نرم افزار سیستم توسط 
متخصصان شرکت انجام می شود و از زبان 
برنامه نویسی استاندارد استفاده شده است، 
تصریح کرد: داده هاي نرمال نرم افزار با 
افزایش داده هاي کاربران بروزرسانی شده  
است و در آینده با داده هاي بیشتر بهبود 

خواهد یافت.
یوسفی همچنین در خصوص ظرفیت تولید 
این محصول، گفت: این محصول براي اولین 
بار در کشور بومی سازي شده است و ما امکان 

تولید 250 دستگاه در سال را داریم.

راهنمای کاربردی و عملی GAMIFICATION بازی گونه سازی
درباره ي کتاب راهنماي کاربردي و عملی 

GAMIFICATION بازي گونه سازي
آیا تابه حال به این فکر کرده اید که چرا بازي ها 
تااین حد جذاب و اعتیادآور هستند؟ چه می شود اگر 
بتوانیم همین جذابیت را در کار، آموزش و زندگی 
روزمره ي خود به کار بگیریم؟ بعد از خواندن این 
کتاب می توانید از این استراتژي در خیلی از موارد 
زندگی از جمله کار، درس خواندن، ورزش و…

استفاده کنید.
بازي گونه سازي هنر استفاده از عناصر بازي در 

زمینه هایی غیر از بازي است. این رویکرد نوآورانه 
می تواند انگیزه، مشارکت و وفاداري را به طرز 
چشمگیري افزایش دهد. مهران فتح اله زاده با نثري 
روان و قابل فهم، خواننده را گام به گام با مفاهیم، 
تکنیک ها و کاربردهاي عملی بازي گونه سازي 
آشنا می کند. امروزه، جلب توجه و حفظ تمرکز افراد 
به چالشی بزرگ تبدیل شده است. اما راهکاري 
هوشمندانه وجود دارد که می تواند این معادله را تغییر 
دهد. فتح اله زاده در کتاب راهنماي کاربردي و عملی 
GAMIFICATION بازي گونه سازي به طور عمیق 

و کاربردي به این موضوع می پردازد.
نویسنده در ابتداي کتاب، مفهوم بازي و اهمیت 
آن در زندگی انسان را بررسی می کند. او با نگاهی 
تاریخی به تکامل بازي ها، زمینه را براي درك 
عمیق تر بازي گونه سازي یا گیمیفیکیشن فراهم 
می آورد. سپس به تعریف دقیق این مفهوم می پردازد 
و تفاوت آن را با مفاهیم مشابه روشن می سازد. امروزه 
بیشترین استفاده از بازي گونه سازي در موارد آموزشی 
و کسب وکارها رخ می دهد. حتی می توان مدعی شد 
اولین کاربرد این ابزار در مباحث و دوره هاي آموزشی 

تعریف گردیده است و امروزه با نسلی روبه رو هستیم 
که همه چیز را در قالب بازي می پسندد. بدین ترتیب 
می توان پیشبینی کرد در آینده، بازي گونه سازي 

روزبه روز گسترش بیشتري پیدا خواهد کرد.
عملی  و  کاربردي  راهنماي  کتاب 
توسط  بازي گونه سازي   GAMIFICATION
موسسه ي فرهنگی هنري دیباگران تهران منتشر 
شده و قطعاً می تواند نقطه ي عطفی در درك و 
کاربرد گیمیفیکیشن در فضاي کسب وکار و آموزش 

ایران باشد.

تنوع و ویژگی هاي بازیگران تأمین مالی عضو انجمن 
اختصاص دارد. بخش دوم به عملکرد اعضاي انجمن در 

درباره ي کتاب راهنماي کاربردي و عملی 
GAMIFICATION

آیا تابه حال به این فکر کرده اید که چرا بازي ها 
تااین حد جذاب و اعتیادآور هستند؟ چه می شود اگر 
بتوانیم همین جذابیت را در کار، آموزش و زندگی 
روزمره ي خود به کار بگیریم؟ بعد از خواندن این 
کتاب می توانید از این استراتژي در خیلی از موارد 

زندگی از جمله کار، درس خواندن، ورزش و
استفاده کنید.

بازي گونه سازي هنر استفاده از عناصر بازي در 
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